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SEN NEYMIŞSIN BE VIRÜS! Zeki Dursun 
Zed Haber 
Ajansı

2021 yılının son aylarına dövizdeki is-
tikrarsız dalgalanma damgasını vurdu. 
Merkez Bankası faiz indirimine gittikçe 
dolar yükseliyor. Dolar yükseldikçe her 
şeye zam geliyor 

Haliyle vatandaş tedirgin… Ertesi gü-
nün ne getireceğini bilmeyen esnaf ne 
mal alabiliyor ne de stokundaki malları 
gönül rahatlığı ile satabiliyor. Tabii ki art 
niyetli esnaf yok mu? Var. Zam gelecek 
diye ya malı depoda tutuyorlar ya da 
kafasına göre fiyat yükseltiyorlar. Ha bu 
arada iyi niyetlilerin çoğunlukta olduğu-
nu söylemeliyiz. 

Hükümet faiz indiriminde ısrarcı… Cum-
hurbaşkanı Erdoğan Türkiye’nin yeni bir 
ekonomi modele geçtiğini söylüyor. 

Muhalefet ve birçok ekonomist yapı-
lanı yanlış görüyor. Muhalefet partileri 
hiç olmadıkları kadar sık sık görüşme-
ye başladılar. “Bu işi erken seçime nasıl 
evirebiliriz? “ onun peşindeler. Gelen 
zamlarla birlikte iktidarın oylarının ciddi 
manada düştüğüne inanıyorlar. 

Muhalefetin çözüm olarak sunduğu for-
mül, faizleri yükseltmek. Ancak yıllardır 
uygulanan yüksek faiz politikalarının bir 
işe yaramadığını da herkes biliyor. Va-
tandaş olayın sıcaklığı ile meseleyi tam 
algılayabilmiş değil. Ama kızgın. 

Ülke nereye gidiyor? Türkiye bir yol ay-
rımında mı? 

Ekonomik sıkıntılar yakın gelecekte bir 
erken seçim getirir mi? 

Herkesin aklında bu sorular var. Ama 
hiçbir soru henüz cevabını bulabilmiş 
değil. 

Türkiye’de bunlar yaşanırken dünyanın 
diğer devletlerinde durum farklı mı? 
Türkiye kadar olmasa da birçok ülkede 
benzer sorunlar yaşanıyor. Tedarik so-
runları nedeni ile boş raf görüntülerinin 
yayımlandığı bir Avrupa, enflasyonun 
yüzde 7’ye çıktığı bir Amerika Birleşik 
Devletleri var. 

Öte yandan kuraklık, küresel ısınma, aç-
lık, iç savaşlar, göçmenler, ABD-Çin ger-
ginliği, Rusya-Ukrayna sorunu ve daha 
neler neler…  

Hepsi pandimiden sonra meydana gel-
di. Suçlu pandemi mi, yoksa bile isteye 
kendi sonunu hazırlayan insanoğlu mu? 

Bence dünya bunu tartışsa daha ras-
yonel bir iş yapmış olacak. Top yekûn 
şapkasını önüne koyup düşünse, ‘Biz 
nerede yanlış yaptık?” diye. 

Hani kapitalist dünyanın mantığını anla-
tan meşhur bir söz vardı. Liberal birey-

ciliğin babası sayılan Thomas Hobbes’e 
ait… “İnsan insanın kurdudur-Homo ho-
mini lupus…

Kapitalist mapitalist diye adamı suçladık 
ama doğru mu söylemiş ne? 

Vay be… Küçük bir virüs nelere kadir-
miş? 

Bütün dünyaya diz çöktürdü. 

Ne güçlü ülke kaldı ne zayıf… Tüm hepsi 
perişan… 

Hepsi perişan ama ses zayıf-fakir ülke-
lerden gelmiyor, güçlü-zengin ülkeler-
den geliyor. Bu vesile ile bir şey daha 
öğrendik. Meğer fakirin sesi de cılız çı-
karmış. 

Zaten o fakirlerin sesine kulak vermeyi 
bir başarabilsek. İnanın çok şey değişe-
cek. 
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BİR TÜRKÜ VE 
HAYAT PAHALILIĞI

N. Yıldız 
ERDAL 

“Zeytinyağlı yiyemem aman/ Basma 
da fistan giyemem aman.”

O türküyü bilmeyeniniz yoktur. 

Bu türkünün farklı hikayeleri var ancak  
televizyonda   tanık olduğum ,bir zey-
tinyağı üreticisinin  anlattığına  göre, 
2.Dünya Savaşı sonrasının ,  dünyadaki 
olumsuz etkilerinden   Türkiye’nin de 
pay aldığı  ve zeytinyağı ile basmanın 
çok pahalı iki ürün olduğuydu.

Zeytinyağı ve basma fiyatlarının pa-
halılığı üzerine bir türkü yapılması da 
ilginçti.

Artık böyle türküler  yapılmıyor. Hayat 
başka yerde ,türküler  başka yerde ar-
tık. 

Korona ile ilgili epey mizahi videolar(-
tik-tok gündemleri)gördüm ancak eli 
yüzü düzgün bir türküye rastlamadım.

Belki hayat pahalılığı kadar,hayatın  
başka gerçekleri ile ilgili türküler yapıl-
maması da bir sorun bugün.

 Türkü de bir ifade biçimidir.

Günümüzde basma fistan yani teks-
til(markalı olmamak kaydıyla) çok pa-
halı olmasa da,  zeytinyağı ateş paha-
sı.

 2.Dünya Savaşı ile kıyaslanamasa da 
Covid-19 da dünyayı etkileyen bir tür 
savaş. Doktorlar ve sağlık çalışanları 
bu tuhaf hastalıkta cephedeki neferler. 
Çok zayiatlı bir süreç oldu Korona sü-
reci. Aşı bulunsa da konuyla ilgili  bazı 
belirsizlikler sürüyor.

Covid-19 sadece insanların akciğerle-
rinde  değil ülkelerin ekonomilerinde 
de ağır hasarlar bıraktı. 

  Hayat pahalılığı inanılmaz boyutlar-
da.

 Korona  bir neden olduğu kadar  asıl 
sorunları  derinleştiren de  bir etken.

Salgın  öncesinde de dünya çapında 
bir ekonomik krizin dalgaları konu-
şuluyordu. Ancak bu süreç ,krizi daha 
içinden çıkılmaz hale getirdi.

Her tür sorunun, problemin adı kes-
tirmeden “Korona” olarak ifade edilir 
oldu.

Pazarda ,manavda, kasapta, yüksek 
fiyatları gören müşteri şaşırdığında 
esnafın dilinden dökülen tek kelime 
‘korona’  oluverdi. 

Bir kolaycılık mı bu; yoksa içinden ge-
çilen süreçle  ilgili yeterince veriye sa-
hip olmamakla mı ilgili!

Üretim sorunlarından  bahsedilmiyor.
İklim sorunu ve göçlerden bahsedilmi-

yor.Aşırı nüfus artışından ve şehirlere 
yığılmadan bahsedilmiyor.Dünya eko-
nomisindeki  sorunlardan bahsedilmi-
yor.Burada. Belki de alıcısı yok bu dü-
şünme biçiminin,bahsetmelerin.

Bahsedilense zorunlu tüketim malze-
melerindeki artışlar.Ev ve araba fiyat-
larındaki artışlar.

 Okul fiyatlarındaki artışlar.Servis fi-
yatlarındaki artışlar.

İnsanlardaki yalnızlık duygusundan 
bahsedilmiyor.Yaygın Anksiyete bo-
zukluğundan bahsedilmiyor. 

Türkü de yapılmıyor.

Şiir de yazılmıyor.

Hikaye de söylenmiyor.

Asıl hikaye belki de bu koşullarda bile, 
büyük bir sabır ve özveriyle  ayakta 
durmaya çalışan  insanlarımızla da il-
gili.

Her tür derde, hastalığa, ekonomik 
güçlüğe rağmen gülümsemesini mu-
hafaza eden umutlu  insanlarımızla   
ilgili.

Bizim insanımız işte.Destanları yazılsa 
yeğdir.  Sağlıkla kalın…           



l     11Aralık 2021



 12     l  

Enflasyon mu faiz doğurur, faiz mi enf-
lasyon doğurur? 

Son haftalarda cevabı aranan en çet-
refilli soru… Bana sorarsanız bıçak gibi 
keserim. Açık ve net. Faize kökten kar-
şıyım. 

Hani Cumhurbaşkanı Erdoğan,  konu-
yu ‘nas’ ile anlatmaya çalışmıştı da son 
günlerde dindar kesimi ‘helalleşme’ 
hilesi ile kandırmaya çalışan CHP’liler 
televizyon kanallarına çıkıp Nas Su-
resinin mealini okuyup, ‘nas’ ile faizin  
alakası yok diye ahkâm kesmişlerdi 
ya… 

CHP’nin Müslümanlığı bu kadar, ne 
yapalım… 

Erdoğan’ın kendi tabanına hitap eden 
‘nas’ konusunu biz açıklamaya çalışa-
lım. Özetle dinin iki ana kaynağı olan 
‘ayet’ ve ‘hadisleri’ esas alma anlamın-
da kullanılan ‘nas’ta durum nedir? 

Dinin birinci kaynağı Kur’an’da konuyu 
anlatan ayetlerden biri Bakara Suresi 
275’inci ayettir .”Faiz yiyenler ancak 
şeytanın çarparak sersemlettiği kim-
se gibi kalkarlar. Bunun sebebi onla-
rın, ‘Alım satım da ancak faiz gibidir’ 
demeleridir. Hâlbuki Allah alım satımı 

helâl, faizi ise haram kılmıştır. Artık 
kime Allah’tan bir öğüt erişir de faizci-
liği bırakırsa geçmişteki kendisinindir, 
durumunun takdiri Allah’a aittir. Kim 
de yine faizciliğe dönerse işte bunlar 
orada devamlı kalmak üzere cehen-
nemliklerdir. “. 

Konu Bakara Suresi’nin 278 ve 
279’uncu ayetlerinde şöyle bağlanır. 
“Ey iman edenler! Allah’tan korkun ve 
gerçekten iman etmiş iseniz faizden 
kalanı bırakın. Bunu yapmazsanız Al-
lah ve resulü tarafından size bir savaş 
açıldığını bilin. Eğer tövbe ederseniz, 
haksızlık etmemek ve haksızlığa uğ-
ramamak üzere anaparanız sizindir. “. 

Faizin haram olduğu Hadis-i Şerifler-
de de açıkça geçmektedir. Peygamber 
efendimiz veda hutbesinde konuyu 
şöyle anlatmıştır: “Ashâbım! Kimin ya-
nında bir emânet varsa, onu sâhibine 
versin! Fâizin her çeşidi kaldırılmıştır; 
ayağımın altındadır. Lâkin borcunuzun 
aslını vermek gerektir. Ne zulmediniz 
ne de zulme uğrayınız! Allâh’ın em-
riyle fâizcilik artık yasaktır. Câhiliye-
den kalma bu çirkin âdetin her türlüsü 
ayağımın altındadır. İlk kaldırdığım fâiz 
de Abdulmuttalib’in oğlu (amcam) Ab-
bâs’ın fâizidir.” (Bkz. Müslim, Hac, 147; 
Ebû Dâvûd, Menâsik, 56; İbn-i Mâce, 

Menâsik, 76, 84; Ahmed, V, 30; İbn-i 
Hişâm, IV, 275-276; Hamîdullâh, el-
Vesâik, s. 360)

Durum bu. Gayet anlaşılır. İşin aması, 
fakatı yok. Eğer Allah’a, kitabına ve 
peygamberine inanıyorsak faizden 
uzak duracağız. 

Şimdi gelelim güncel tartışmalara. 

Meseleye ‘nas’ penceresinden bakar-
san yukarıdaki ifadeler her şeyi anla-
tıyor. 

Yok meseleye batı menşeli ekonomi 
teorileri penceresinden bakarsanız du-
rum farklı. Onlar faizsiz bir ekonominin 
olmayacağını savunuyor. 

Rahmetli Erbakan Hoca konuyu ör-
neklerle çok güzel bir şekilde anlatırdı. 
Çağımız ekonomisinin çıbanbaşı soru-
nunun faiz olduğunu söylerdi. Bu eko-
nomistler veya bunların hocaları o za-
man Erbakan hocanın fikirleri ile alay 
ederlerdi. Parti olarak en fazla aldığı 
oyların yüzde 22 küsür olduğunu var-
sayarsak hocaya halkın en fazla beşte 
birinin inandığını söyleyebiliriz. 

Günümüzde durum ne? Erdoğan cum-
hurbaşkanı seçilirken halkın yarısın-
dan fazlasının oyunu aldı. Halkın yarı-
sından fazlası ‘faiz’ konusuna Erdoğan 
gibi yaklaşıyor mu, bilmiyorum. Eğer 
inanıyorsa Türkiye’nin ilelebet bu be-
ladan kurtulma şansı var. 

Bu konuya ilgili kim ne derse desin. 
Ben ‘nas’tan yanayım, ‘nas’cıyım. Söy-
leyenin Erbakan veya Erdoğan olduğu 
da benim için önemli değil. Allah ve 
Rasulu’nün söylemesi yeter. 

Yüzüncü yılını kutlamaya hazırlanan 
Cumhuriyet Türkiye’si bir yol ayrımın-
da. Tercih edilecek yol ya Türkiye’yi 
abat edecek ya da… 

YOL AYRIMINDAKI TÜRKIYE… 
Nurettin 
BAY
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Enflasyon, mal ve hizmetlere dair fi-
yat düzeyinin yükselmesi sebebi ile 
paranın satın alma gücünde meyda-
na gelen düşüşü ifade etmektedir.

Ilımlı enflasyon, Yüksek enflasyon, 
Hiperenflasyon, Talep enflasyonu, 
Maliyet enflasyonu, Yapısal enflas-
yon gibi de enflasyon türleri vardır.

Ancak günümüzde bana kalırsa bir 
enflasyon türü daha belirdi. COVİD 
öncesi Enflasyon ve COVİD sonrası 
enflasyon gibi.

Salgın sonrası tüm toplumda, hem 
ekonomik hem de sosyo-psikolojik 
açıdan önemli ölçüde sarsıntılar baş 
gösterdi.

Özellikle salgın, küresel ekonomiyi 
önemli ölçüde etkilendiğinden faiz 
düşüşlerine, enflasyonun artmasına, 
art arda gelen zamlara yol açtı.

Ekonomideki bu durgunluk ve salgı-
nın neden olduğu krizin en ağır şe-

kilde hissedildiği alanlardan biri de, 
iş gücü piyasası oldu.

Alınan önlemlerin etkisi ile işler dur-
ma noktasına geldi, gelirleri düşen iş 
yeri sahipleri ve işletmeler maliyet-
lerini azaltmak için işten çıkarmalara 
yöneldi. Bu da milyonlarca kişinin 
işsiz kalmasına ve istihdam kaybına 
neden oldu.

Türkiye’de tüketici güveninin kade-
meli olarak eridiği açıkça görülürken, 
her kriz bir fırsat bilinerek bir takım 
önlemlerin alınması şart.

Salgının en çok etkilediği sektörler 
belirlenerek örneğin, perakende, 
hizmet vs. gibi sektörler başta ol-
mak üzere ekonominin gidişatına 
göre olumlu yönde ilerleyebilecek 
yöntemler oluşturulmalı.

Kriz dönemlerini fırsata çevirmek di-
leğiyle.

Sevgi 
KAYAFIRSAT BİLİNMELİ
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Yazın güneşten ve denizden yıpranan 
cildinizi kışa hazırlama vakti geldi. 
Sonbahar aynı zamanda ışıl ışıl parla-
yan, sağlıklı ve güzel bir cilde kavuş-
mak için en uygun mevsim!

Bol bol güneşin ve denizin keyfini 
çıkardığımız yaz mevsimi sona erdi. 
peki, yaz yerini sonbahara bırakırken 
cildimize ne gibi değişiklikler oluyor?

Cildimizi kışa hazırlamak için neler 
yapmalıyız?

MEZOLİFTİNG MEVSİMİ SONBAHAR

Sonbahar mevsiminde güneş, havuz 
ve deniz cildimizi oldukça kurutur ve 
yıpratır. Bu yüzden sonbahar da uy-
gun nem maskeleri, serumlar ve nem-
lendirici kremlerle cildimizi destek-
lemek gerekir. Yaz aylarında günlük 
yüzümüz için SPF 50 güneş koruyucu 
önerilirken, kışın SPF 15-30 bir koru-
yucu yeterli olur.

CİLDİNİZ KIŞA HAZIR MI?

Yazın güneşten ve denizden yıpranan 
cildinizi kışa hazırlama vakti geldi. 
Sonbahar aynı zamanda ışıl ışıl parla-
yan, sağlıklı ve güzel bir cilde kavuş-
mak için en uygun mevsim!

Bol bol güneşin ve denizin keyfini 
çıkardığımız yaz mevsimi sona erdi. 
Peki, yaz yerini sonbahara bırakırken 
cildimize ne gibi değişiklikler oluyor?

Cildimizi kışa hazırlamak için neler 
yapmalıyız?

MEZOLİFTİNG MEVSİMİ SONBAHAR

Sonbahar mevsiminde; cilt bakımının 
en önemli ve birinci püf noktası cildi 
yeterince nemlendirmektir.

Yaz mevsiminde güneş, havuz ve de-
niz cildimizi oldukça kurutur ve yıpra-
tır.

Bu yüzden sonbahar da uygun nem 
maskeleri, serumlar ve nemlendirici 
kremlerle cildimizi

taze, parlak ve yeni bir ciltle kışa ha-
zırlarız.

PEELING VE LAZER İÇİN UYGUN ZA-
MAN

Yazın güneşten ve denizden yıpranan 
cildinizde ortaya çıkan koyu kahveren-
gi güneş lekeleri için kimyasal peeling 
ve/veya renk açıcı lazer uygulamala-
rına sonbaharda başlamak oldukça 
uygundur. Yüzeysel pigmentasyonlar-
da kimyasal peeling, altın iğne, lazer, 
radyo frekans, prp, leke mezoterapileri 
uygulanabilecek diğer yöntemlerdir.

KURULUK EGZAMASI GÖRÜLEBİLİR

Mevsimsel değişiklik öncelikle cildi-
mizin nem tutma kapasitesini etkiler. 
Sonbahar ve kışın soğuk hava, aşırı sı-
cak su ile duş almak, kalorifer ve klima 
gibi iklimlendirme araçlarının kullanı-
mı ve daha az su içmemiz cildimizi ku-
rutur, çatlatır. Ve bu yüzden cildimizi 
temizlerken ılık su ile yumuşak ve yağ 
dengesini bozmayan temizleyiciler 
kullanmalıyız ve ardından yaza göre 
daha yoğun bir nemlendirici ile nem-
lendirmeliyiz.

                                       
CİLDİNİZ KIŞA HAZIRMI Nuran

ONAT
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bahcesehirkolejikonya Buhara, Atay Sk.
NO:22,
Selçuklu/Konya

konyabk12

RANDEVU OLUŞTURMAK

0332 999 14 85
www.bahcesehir.k12.tr

Bahçeşehir Koleji Konya Kampüsü

Türkiye’de ilk kez Bahçeşehir koleji tarafından New York Üniversitesi 
Öğretim Üyesi  Prof. Dr. Selçuk Şirin başkanlığında seçkin 
eğitimcilerin danışmanlığında hazırlanan Bahçeşehir Koleji Okula 
Hazırlık Testi (BOHT), güvenilir, objektif, başarısı kanıtlanmış 
bilimsel bir yöntemle çocukların kişisel gelişim durumlarını ve 
becerilerini ölçüyor. BOHT ile ilkokula başlamaya hazırlanan 
çocukların becerileri ve kişisel gelişim durumları tespit edilerek, eğitim 
hayatlarına başarılı bir başarılı bir başlangıç yapmaları sağlanıyor.

1. sınıfa başlamaya hazırlanan çocuklarınızın gelişiminde okula 
hazırbulunuşluk düzeyini tespit etmeye yarayan BOHT testi ile 
çocukların hem beceri hem gelişim düzeyleri hakkında anne babalara 
rehberlik ederek, ilkokula sağlıklı başlangıç yapmaları sağlanıyor.

50 yılı aşan eğitim tecrübesiyle öğrencilerimizi 21. 
yüzyılın gerektirdiği bilgi ve becerilere sahip, dünya ile 

konuşan, dünya ile yarışan liderler olarak geleceğe 
hazırlamayı hedefliyoruz. Bu hedef doğrultusunda, 

eğitim birimlerimiz tarafından, MEB müfredatına uygun 
şekilde, üniversitemizin danışmanlığında geliştirilen ve 

eğitim dünyasındaki yeni gelişmeler ışığında sürekli 
güncellenmekte olan eğitim modellerimiz ile akademik 

başarının önündeki tüm engelleri kaldırıyoruz ve 
ulusal sınavlardaki başarılarının yanı sıra sosyal, 

kültürel, sanatsal ve sportif alanlarda da varlık 
gösteren öğrenciler yetiştiriyoruz. Hedefimiz 

öğrencilerimizi iyi birer insan olarak 21. yüzyıl 
becerileri ile donatılmış dünya vatandaşlığı vizyonuna 

sahip bireyler olarak yetiştirmektir.

Okula Hazırlık Testi (BOHT)
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Maus ‘Çok varlıklı olabilirsiniz; 
sayısız mücevherleriniz, küp 
küp altınlarınız olabilir. Benim 
hiçbir zaman olamayacağım ka-
dar varlıklı olabilirsiniz; ama ben 
de bana öyküler anlatan birini 
tanıyorum.’ der. Biz de öyküler 
anlatan birilerini tanımanın zen-
ginlik olduğuna inandığımız için, 
sizlere bize yakın gelen, duygu 
yüklü farklı yazarlara ait öyküler 
anlattık bu kitapta. 

‘Anekdot ve özdeyişler dağarcı-
ğı, görgülü adam için en büyük 
hazinedir; eğer birincileri yeri 
geldikçe sohbetlerinde kullan-
mayı, ikincileri de yeri geldikçe 
hatırlamayı bilirse.’ der Goethe. 
Biz de bol anekdot ve özdeyiş 
sunduk sizlere. 

Huxley’in tanımladığı gibi; de-
neyim insanın başına gelen bir 
şey anlamına gelmez. Deneyim, 
insanın başına gelenle nasıl 
başa çıktığı anlamına gelir. Ha-
yat yolculuğumuzda hepimizin 
olumsuz deneyimleri var ve ola-
cak. Ölüm, hastalık, kayıplar gibi 
deneyimleri kabullenerek, deği-
şim için rehber olan keder, öfke 
ve kaygı gibi duygularımızı fark 
edip sabırla, cesaretle büyüme-
nin ipuçlarını sunmaya çalıştık. 
Yaşayarak ve danışanlarımızdan 
edindiğimiz tecrübelerimizi bil-
gilerimizle harmanlayıp yalın bir 
dille aktardık.

“Ve eğer kalbinizi, yaşamınızın 
günlük mucizelerini hayranlıkla 
izlemek üzere açarsanız, acınızın, 
neşenizden hiç de daha az hari-
kulade olmadığını göreceksiniz. 
Ve kırlarınızın üstünden mev-

simlerin geçişini kabul ettiğiniz 
gibi, aynı doğallıkla, kalbinizin 
mevsimlerini de onaylayacaksı-
nız. Ve kederinizin kışını da pen-
cerenizden huzur içinde seyre-
deceksiniz.” der Halil Cibran. Bu 
kitabın öğretileri içinde kaderin 
bir parçası olan ve değiştireme-
yeceğimiz acıları kabul ve onlar-
la büyümeyi bulacaksınız. Bazı 
sıkıntıların da aslında değişim 
ile giderilebilecek durumlardan 
kaynaklandığını ama cesaret ol-
mamasından dolayı boşuna kat-
lanıldığını öğreneceksiniz. İşte 
bu halleri ayırt edebilecek bilge 
akılla, hayat yolculuğunuzun 
olgunlaştırıcı bir hale dönüşüp 
erdemler ile donanmış bir sonla 
bitmesi için farkındalık oluştu-
rulmaya çalıştık. 

Bir kendine yardım kitabı olarak 
tasarlanan kitabımızda kendi 
kültürel ve dini değerlerimiz de 
ön planda tutularak kişilerin öz 
kaynaklarını kullanarak stres-
le baş etme yetileri artırılması 
amaçlanmıştır. Tüm kitapçılarda 
ulaşılabilecek eserimizin faydalı 
olması ve okuyuşunun bol ol-
masını diliyorum.

KABUL, CESARET, DEĞİŞİM PROF. DR. MEHMET AK
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YAY BURCU KADINI

Bu burç kadını özgürlüğüne düşkün olduğun-
dan kendi bildiği yoldan gitmeyi her zaman 
tercih eder. Düşünen ve fikirlerini de karşı ta-
rafa çok net bir biçimde ifade eden kişilerdir.

Her zaman medeni bir şekilde tartışmaya açık 
olduklarından karşılarındaki kişileri kolayca 
ikna edebilirler. Çok cesur ve kendi ayakları-
nın üzerinde duran kişilerdir. Aşk hayatlarında 
çok tutkuludurlar.

Hiçbir zaman oturup beklemezler ilişkilerinde 
her zaman ilk adımı onlar atarlar. Gezmeyi 
tozmayı eğlenmeyi çok severler. Yeni yerler 
keşfetmekten zevk alırlar. Çevrenizde bir yay 
kadını varsa hiç sıkılmazsınız.

Sizi sıkacak tek şey onun hızına ayak uydu-
ramamak olur. İdeal bir anne olmayabilir ama 
son derece teşvik edici tolere edici ve ileri gö-
rüşlüdürler.

YAY BURCU ERKEĞİ

Bu burç erkekleri son derece eğlenceli ve 
esprilidirler. Çok keyifli zaman geçirirler. Çok 
açık fikirlidirler.Çok sosyaldirler macerayı çok 
severler. Ev hayatı onlar için değildir. Ordan 
oraya gitmeyi çok severler. Özgürlüğü çok 
severler asla kısıtlanılmak istemezler. Çok 
duygusal  iyi huylu ve geniş düşünen kişiler-
dir.  Çok şakacı neşeli olduklarından toplum 
içinde hep ön planda olurlar. Bu burç erkeğini 
kurallara bağlayamazsınız. Aşık oldukları za-
man çok büyüleyicidirler. Aşkta duygusallığı 
sevmezler. Karşılarında mutlaka hoşgörülü 
birinin olması lazım. Çok zekidirler zekalarını 
iş hayatında kullanarak önemli başarılar elde 
ederler. Ticarette çok başarıdırlar.

 

YAY BURCU ARALIK 

Bu burçta olanlar her ortamda kontrolü el-
den bırakmazlar. Bilinç altları oldukça yoğun 
olduklarından birçok düşünceyi aynı anda ba-
rındırmak, herkesin yapabileceği bir iş değil-
dir. Herkese mavi boncuk dağıttıkları için çok 
planlı bir şekilde davranmayabilirler. Olaylara 
oldukça sakin bakmalıdırlar.  İşleriyle ilgili ide-
allerine ulaşmak istiyorlarsa arkadaşlarının 
ve çevredekilerinin fikirlerini çok detaylı ince-
lemeliler. Çevrelerindekileri dinlemek onlara 
çok şey kazandıracaktır. Hiç kimsenin cesaret 
edemeyeceği işlere kalkışabilirler. Çok cesur 
ve enerjileri yüksek olduğu bir ay yaşayacak-
lar. Bu dönemde düşüncelerinizi gerçekleşti-
rirken geçmişteki hataları asla yapmamalıdır-
lar.

Grubu:
Ateş

Uğurlu sayısı:
3-9

Uğurlu günü:
Perşembe

Uğurlu renkleri:
Mavi,Mor

Uğurlu taşları:
Topaz,safir, ametist

Tutkuları:
Kural koymak.

En iyi anlaştığı burçlar:
Koç, Kova, Aslan

Anlaşamadığı burçlar:
Boğa Oğlak, Başak

Uygun Meslekler:
Avukat, danışman,psikolog 
Hakim.

Burcun Ünlüleri:
Fatma Girik, Ediz Hun, Brad 
Pitt, Azra Akın, Tina Turner, 
Monica Seles, Britney 
Spears.

YAY BURCU
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�DAK@ĞLU. 
DDK bır DADAKOĞLU AYAKKABI kuruluşudur 
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Büsan Organize Sanayi Fevzi 
Çakmak Mah. 10765 Sk. No:1-A 
Karatay/KONYA

T : ( +90.332) 346 4 490 
F : ( +90.332) 346 4 490 
E : info@ddkisguvenligi.com 
W: www.ddkisguvenligi.com 

® 
■ ■■ ■ "" ■ 

IS GUVENLIGI 

CİZME GRUBU 
AVAKKABI GRUBU 

MEDİKAL TERLİK GRUBU 
KAFA KORUYUCULAR! 

KULAK KORUYUCULAR! 
GOZ KORUYUCULAR! 

SOLUNUM KORUYUCULAR! 
EL KORUYUCULAR! 

DUSUS TUTUCULAR! 
AGIR YAĞ SÖKÜCÜLER . .

iŞ_ KIVAFETLERI
ILKVARDIM MALZEMELERi .. .

YANGINLA MUCADELE EKiPMANLAR! . . .
TRAFiK iKAZ VE UYARI EKiPMANLAR! . . .

iKAZ UYARI BANTLAR! VE ETiKETLERi 
iKAZ VE UYARI LEVHALAR! 

"Önce İş Güvenliği" 

www. d d ki sg uve n ligi. co m 
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Ülkemizde ilk kovid vakasının görül-
mesiyle birlikte inanılmaz bir talep 
patlaması gerçekleşti. İnsanlar ilk defa 
dünya çapında gerçekleşen bir virüsle 
karşı karşıya kaldıklarından evlerinde 
gıda stoku yapma ihtiyacı duydular. Bu 
durum yaklaşık olarak üç ay kadar de-
vam etti ve bazı zamanlar ürün yetişti-
remediğimiz oldu. Bununla birlikte res-
toran ve kafelerin kapalı olmasından 
dolayı insanların beslenme alışkanlık-
ları değişti. Her ne kadar dışarıdan si-
pariş verilebiliyor olsa da insanlar virüs 
bulaşma korkusundan dolayı sipariş 
vermek yerine evde kendi yemeklerini 
yapmayı tercih ettiler. 

Sürecin başlamasıyla beraber arz ta-
lep doğrultusunda bazı ürünler ça-
buk tükendi. Bu sebepten dolayı da 
üretici firmalar ellerindeki ürünlerin 
sınırlı stoku bulunmasından dolayı fi-
yat artışına gittiler. Özellikle pandemi 
sürecinin başlamasıyla birlikte temizlik 
ürünlerinde, kolonya ve maske satışla-
rında büyük bir patlama yaşandı. Pan-
deminin başlamasıyla birlikte bütün 
fiyatlar artarken sürecin ilerleyen za-
manlarında sadece kolonya ve maske 
fiyatları tekrardan eski haline döndü. 
Fakat diğer ürünler ulaştıkları zamlı fi-
yatlarında sabit kaldılar.

Fiyat Artışları Halen Devam Ediyor

Bütün dünya genelinde özellikle son üç 
ayda fiyat artışları aşırı bir şekilde de-
vam ediyor. Ben daha bu günlerimizin 
iyi günlerimiz olduğunu düşünüyorum. 
Artışlar hız kesmeden yükselmeye de-
vam edeceklerdir. Dünya genelinde 
artışlar meydana geliyor ama oran ba-
zında baktığımız zaman bizim ülkemiz-
deki artış miktarı diğer birçok ülkeye 
göre önde seyir ediyor. Çünkü ülke-
mizde enflasyon çok yüksek rakamlar-
da yer alıyor. Enflasyon haricinde Çin 
dünya pazarından aşırı miktarda gıda 
stoğu topladı, bu sene kurak geçti tar-
ladaki üretim verimleri düştü. Bunların 
hepsi market fiyatlarında artışa sebep 
oldu ve olmaya devam edecektir.

Fahiş Fiyatlar Marketlerle Alakalı De-
ğil

Gündemde büyük yer kaplayan mar-
ketlerde fahiş fiyat konusuna değine-
cek olursak bunun marketlerle bir ala-
kası yok tamamen hükümetle alakalı 
bir durum. Baktığımız zaman çok kısa 
süre içerisinde elektriğe ve doğalgaza 
büyük zamlar geldi. Bunların hepsi de 
gıda fiyatlarına yansıyor. Benim ma-
ğazamda elektrik faturası bu senenin 
ocak ayında on bin tl gelirken şuan 

otuz bin tl geliyor. Yakın zamanda şe-
kere yüzde yirmi zam geldi. Ürünlerin 
ambalaj fiyatlarına yüksek oranda zam 
geldi.  İster istemez bu zamlar raflarda 
ki etiketlere de yansıyor.

İpin Ucu Kaçtı

Büyük zincir marketleri artık her başı-
mızı çevirdiğimiz noktada görebiliyo-
ruz. Şimdi gündemde bu konuyla ilgili 
olarak bir yasa düzenlemesi konuşulu-
yor. Fakat ben bu zamandan sonra bu 
konunun bir çözüme kavuşabileceğini 
düşünmüyorum. Çünkü bu zincir mar-
ketlerin her biri on bin gibi afaki bir ra-
kamın üstünde şube sayısına ulaştılar. 
Bundan sonra yapılacak olan düzenle-
meler gerçekleşse bile eskiden açılmış 
şubeleri kapsamayacaktır. Bu gibi bir 
durumda da bizim gibi marketler bun-
lara her ne kadar dayanabilse de küçük 
esnaf olan bakkallar iflasa sürüklene-
cektir.

Zincir marketlerdeki fiyat konusuna 
değinecek olursak, bu marketler biz-
lerden ucuza ürün satmıyor aslında 
gramaj oyunu oynuyor. Ülkemiz çapın-
da çok yüksek mağaza sayısına sahip 
oldukları için üretici firmalardan kendi-
lerine özel paketleme yaptırabiliyorlar. 
Bizim beş kilogramlık sattığımız ürünü 
bu firmalar dört buçuk kilogram olarak 
satıyor. Müşteri de kilogram oranına 
vurduğumuz zaman benimle aynı fiya-
ta sattığı ürünü daha ucuz diye oradan 
alıyor.

FAHİŞ FİYAT DEĞİL 
FAHİŞ ENFLASYON

HAKAN AYVAZ
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Pandeminin başladığı süreçte bizim 
ülkemizde hal ürünlerinde tedarik 
sıkıntısı ve ürün bulamama gibi sı-
kıntılar yaşanmadı. Fakat ticaretin 
başlıca kuralı olan arz talep ilişkisine 
bağlı olarak bir miktar fiyat artışları 
meydana geldi. Bu artışlar minimal 
düzeylerdeydi bu yüzden pandemi 
süreci sebze ve meyve fiyatlarını çok 
etkiledi diyemeyiz.

Bizler halciler olarak önemli olan 
konunun doğru fiyatı tespit etmek 
olduğunu düşünüyoruz. Bizim ülke-
mizdeki sistemde de doğru fiyatı ma-
alesef tespit edemiyoruz. Maalesef 
ki bu fiyat belirlemede çekilen sıkıntı 
yakın geçmişle alakalı bir durum de-
ğil yıllardır devam eden bir sıkıntıdır. 
Devletimizin bu konuyla ilgili çalış-
maları devam ediyor. İnanıyorum ki 
yakın zamanda bu konuyla ilgili ola-
rak başarılı çalışmalar yakında ger-
çekleştirilecektir. 

Doğru Fiyatı Belirlemek Neden 
Önemli?

Doğru fiyat olarak belirttiğimiz husus 
fiyatın çok düşük veya çok yüksek ol-
ması değildir. Doğru fiyat çitçinin bu 
ürünü satarken kar etmesini sağlaya-
cak. Tüketicinin ise ürünü fahiş fiyat-
tan almamasıdır. İşte bu düzeni sağ-
lamak için haller garantördür. Yıllardır 
ülke gündeminde haller kötülenerek 
haksız kazançlar elde etmekle suçla-
nır. Özellikle tüm vatandaşların karşı-
laştığı bir haber vardır. Tarladan ucu-
za çıkan ürünün fahiş fiyata satılması. 
Tüketicinin bilmesi gereken bir husus 
her ürün kalitesi aynı değildir. Bugün 
benim firmamın satışa sunduğu 9 çe-
şit domates bulunuyor. Haberlerde 
bu 9 çeşit domatesin en ucuzu yani 

kalite standardı en düşük olanı tarla-
da çekilirken kalite standardı en yük-
sek olanı market raflarında çekiliyor. 
Bu şekilde bakıldığı zaman vatandaş 
bizleri kötü olarak biliyor.

Fahiş Fiyattan Satış Gerçekleştirenler 
Halden Ürünlerini Kendi Firmalarıyla 
Geçiriyor

Ülkemizde birçok kesimin şikayetçi 
olduğu büyük market zincirleri bulu-
nuyor. Bu zincir marketler kendi aracı 
firmalarını kurup tarladan aldıkları 
ürünleri marketlerinde satışa sunu-
yor. Hatta durum o kadar vahim nok-
talara geldi ki artık çiftçilerden bah-
çelerini satın almaya başlayıp ürün 
üretimine kendileri geçmeye başladı-
lar. Söz konusu böyle bir durum olun-
ca çok düşüğe mal ettikleri ürünleri 
piyasa değerinden satsalar bile fahiş 
miktarlarda kar elde ediyorlar. İnanı-
yoruz ki bunlarla ilgili düzenlemeler 
devletimiz tarafından en kısa sürede 
gerçekleştirilip hem çiftçimizin hem 
bizlerin hem de üreticilerimizin hak-
kının korunacağından eminiz.

Konya’nın Çağın Gereksinimlerine 
Sahip Sebze ve Meyve Haline Ka-
vuşması İçin Çalışmalarımız Devam 
Ediyor

Konya tarım konusunda çok başarılı 
bir ilimiz olmasına rağmen ilimizdeki 
halimiz elli yedi bin metre kareden 
oluşuyor. Bizler ülkemize ve ilimize 
bu konuda daha iyi hizmetler suna-
bilmek adına gerçekleştirdiğimiz yurt 
dışı gezilerinde görüyoruz ki bun-
dan yaklaşık 150 yıl önce kurulmuş 
olan Barselona hali bir buçuk milyon 
metrekare üzerine kurulmuş. Bunun 
benzer örneklerini birçok dünya ül-

kesinde görmek mümkün. Bizler bu 
halleri ve çalışma sistemlerini gör-
dükten sonra şehrimize gelip beledi-
yemizle gerekli görüşmeleri gerçek-
leştirdik. Bunun üzerine belediyemiz 
tarafından sekiz yüz bin metrekarelik 
hal alanı bizlere tahsis edildi ve proje 
çalışmaları şuan devam ediyor.

HALLER ÇİTFÇİNİN GARANTÖRÜDÜR
Konya Sebze ve Meyve Komisyoncuları 

Derneği Başkanı Adnan Pirinç
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Farklı ihtiyaç alanlarında
 KAREV HOME-DESİGN 

  Aradığınız ürünler için fiyat avantajlarını yakalamak mümkün. 
Mağazamız Konya Merkez Meram İlçesi Konevi Mahallesi Bahane Sokak 

Bahar Sitesi Altında Görebilirsiniz.
 Mağazamızda yüzlerce farklı ürünlerle hizmetinizdeyiz.

 Uygun fiyat avantajını yakalamayı konforlu ve pratik kılmaya 
odaklanan fırsatları kaçırmayın derim.

İnstagram-Karevhomedesing  Watsap Hattı - 0541 941 91 52
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Girişimci İşadamları Vakfı (GİV) tara-
fından bu yıl 8’incisi düzenlenen “8. 
GİV Girişimcilik Ödülleri” töreni Sel-
çuklu Kongre Merkezi’nde gerçekleş-
tirildi.

KOSGEB Başkanı Hasan Basri Kurt, 
GİV Genel Başkanı Mehmet Koç ve 
TÜGVA Başkanı Enes Eminoğlu’nun 
da konuşmacılar arasında yer aldığı 
törende, İlim Yayma Vakfı Mütevelli 
Heyeti Başkanı Bilal Erdoğan’ın tak-
dimiyle 9 farklı kategoride 18 ödül 
sahiplerini buldu. 

Girişimci adaylarının başvuruda bu-
lunduğu Proje-Fikir Ödülleri katego-
risinde ise 677 proje arasından seçilen 
3 başarılı projenin girişimcisine, pro-
jelerini hayata geçirmelerine destek 
olmak adına para ödülü de verildi.

Her yıl girişimciler ve yatırımcıların 
büyük ilgi gösterdiği, Girişimci İşa-
damları Vakfı (GİV) tarafından ger-
çekleştirilen “GİV Girişimcilik Ödül-
leri”, Türkiye’de başarılı girişimleri 
ödüllendirmek ve fikirlerini girişime 
dönüştürmek isteyen girişimcilere 
destek ve cesaret vermek amacıyla 
bu yıl 8. kez düzenlendi. GİV Genel 
Başkanı Mehmet Koç’un ev sahipliği 
yaptığı programa KOSGEB Başkanı 
Hasan Basri Kurt, TÜGVA Başkanı 
Enes Eminoğlu, İlim Yayma Vakfı Mü-
tevelli Heyeti Başkanı Bilal Erdoğan, 
Sağlık Bakan Yardımcısı Şuayip Birin-
ci, AK Parti Milletvekili Selman Öz-
boyacı, Konya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Uğur İbrahim Altay, Konya 
Valisi Vahdettin Özkan, rektörler, iş 
insanları, genç girişimciler ve öğren-
ciler katıldı.

Bilal Erdoğan: “Türkiye her iş gü-
nünde 1 milyar dolar ihracat yapan 
bir ülke haline gelecek”

Törende 8. GİV Girişimcilik ödüllerini 
takdim eden Bilal Erdoğan, konuş-
masında, “Bugün Türkiye ihracatta 
220 milyar doları aştı. Konya’nın nasıl 

3 milyar dolara geldiğinden bahsedil-
diyse, Türkiye’de ihracat 20 yıl önce 
30 milyar dolar civarındaydı. Bugün 
öyle bir hızla ilerliyoruz ki, öyle bir 
fırsat penceresini Türkiye yakalamış 
durumda ki muhtemelen yakın za-
manda, 6 ay, 1 yıl sürmeden Türkiye 
her iş gününde 1 milyar dolar ihracat 
yapan bir ülke haline gelmiş olacak. 
Bir ülke borçlanarak büyüyebilir. Tür-
kiye bu modeli uzun süre denedi. Cari 
açık vererek, dünyadan borç toplaya-
rak, dünyadan yatırımcı gelmeksizin, 
finans sektöründe olsun gerçek so-
mut yatırımlarla olsun yatırımcının 
gelmesi, borç vermesine dayalı bir 
büyüme modelini bugüne kadar de-
nedik. Bugüne kadar bununla belli 
başarıları da yakaladık. Şu anda gel-
diğimiz nokta, Türkiye’nin altyapıda 
yaptığı birçok yatırımlar var. 

Organize sanayi bölgeleri, demir-
yolları, otobanlar, okullar, hastane-
ler, şehir içi raylı sistemler, bunların 
Konya’da ne denli gelişmiş olduğunu 
Konyalılar çok iyi biliyorlar ama Tür-
kiye’nin dört bir yanında da bunların 
olduğunu biliyoruz. Bunların yapıl-
masında maksat elbette başta hal-
kımızın dünyanın müreffeh milletle-
rinin seviyesinde yaşamasını temin 
etmek. Ama bunun yanında da yatı-

rım ortamının iyileşmesini sağlamak, 
hammaddenin, pazarların birbiriyle 
bütünleşmesini, üretim merkezleri-
nin ulaşım merkezlerine entegrasyo-
nunu, uluslararası pazarlara açılımı, 
bunları da aynı zamanda sağlamış bir 
Türkiye’yi bugün görüyoruz. Geçti-
ğimiz dönemde özellikle salgın şart-
larının getirdiği ekonomik şartlarda 
gerçekten Türkiye’nin bir fırsat pen-
ceresini yakaladığını konuşuyoruz. 
Bu artık Türkiye’nin borçlanarak de-
ğil cari fazla vererek büyüyen, ihra-
cata dayalı büyümenin çok ön plana 
çıktığı, artık git gide katma değerin 
yükselerek ihracata yansıdığı, bunun 
daha kaliteli istihdamla perçinlendiği 
bir büyüme dönemini yakalamış du-
rumda. Bugün 220 milyar dolar olan 
ihracatın 500 milyar doları yakaladı-
ğını düşünün. Muhtemelen 500 mil-
yar doların bugün hayal olduğunu 
söyleyenler çıkacak karşımıza. Ama 
inanın Türkiye 30 milyar dolar yapar-
ken 100 milyar doların hayal oldu-
ğunu söyleyenleri ben tanıyordum, 
görüyordum. Bugün 220 milyar dolar 
yakalandıysa elbette 500 milyar do-
lar da yakalanabilir’’ dedi.

8’İNCİ GİV GİRİŞİMCİLİK 
ÖDÜLLERİ SAHİPLERİNİ BULDU
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Kovid Dünyada bütün dengeleri de-
ğiştirdi. Dünyadaki bütün sektörler 
Kovid gibi beklenmeyen bir salgından 
dolayı kurgulamış oldukları planları-
nı A’dan Z’ye tekrardan oluşturdu. Şu 
anda karmaşa içinde ,tedarik zincirleri 
tamamen bozuldu. Elektronik sektö-
ründe son bir senedir ciddi sıkıntılar 
yaşanıyor. Özellikle çip krizi noktasın-
da.

Dünyada pandeminin başlamasıyla 
birlikte birçok sektörde üretim durdu. 
Bununla birlikte üretici firmalar elle-
rindeki stoklarını satıp tükettiler. Şuan 
firmalar kaybettikleri stokları yerine 
koymak için üretimlerine hız kesme-
den devam ediyor. Firmalar hem stok 
eksiklerini kapatmak hem de içinde 
bulunduklarını dönemin üretimlerini 
gerçekleştirmek için malzeme sipari-
şinde bulunuyorlar. Çünkü bütün fir-
malar 2 yıllık siparişini tek yılda istiyor. 
Bu sebepten üreticiler buna karşılaya-
mıyor.

Elektronik Üretiminde Çip Fiyatları 
2,3  değil Yüze Katladı

Birçok sektör bunu fırsata çevirdi. 
Elektronik sektöründe fiyatlar inanıl-
maz derecede arttı. Bu artış miktarları 
iki üç katları gibi rakamlar değil. Bir 
dolardan satılan çipin fiyatı yüz dolar 
rakamlarına ulaştı. Hal böyle olma-
sına rağmen bile piyasada ürün bul-
mak çok zorlaştı. Kovid süreci benim 
gözlemlerime göre şuan düşüşe geç-
ti. Önümüzdeki yaz aylarına kovidin 
gündemimizden çıkacağını düşünüyo-
rum ama getirdiği hasarlar konusun-
da 2022-2023 yılarına kadar devam 
edecektir. Tabii burada konu tedarik 
zincirlerinin bozulması ve firmanın 
elindeki malı da fahiş fiyata satmaya 
başlamasıyla da açıklanabilir.

Uluslararası Ticarette lojistik Mali-
yetleri Neredeyse Altı Katına Ulaştı

Uluslararası ticarette ulaşımda kriz 
var. Yakın geçmişte Uzak Doğu’dan 

iki bin beş yüz dolara gelen kontey-
nerin fiyatı bugün on beş bin dolara 
ulaştı. Önceden yerli üretim çok cazip 
değildi. Çünkü gerekli hesaplamalar 
yapıldığında görülüyor ki o fiyata ül-
kemizde üretmek imkansızdı.  Şu anda 
büyük hacimli malzemeler de Avrupa 
ve yakın coğrafyamızdan Türkiye’ye 
karşı ciddi anlamda bir talep oluştu. 
Avrupa kanadından Türkiye bakıldığı  
zaman insan kaynağı, üretim teknoloji 
ve genç nüfus ile Çin e alternatif ca-
zip bir noktaya geliyor. Ülkemiz birçok 
sektörde üretim merkezi olabilecek 
noktada geldi.

Ulaşım Krizi Üretimi Türkiye’ye Kay-
dırıyor

Türkiye Avrupa’nın yeni tedarikçisi 
olabilir. Daha önceden Çin’de üretim 
yaptıran birçok alternatif ülkeler arı-
yor bazılarıda ülkemizi tercih ediyor. 
Bunun iki sebebi bulunuyor. Birincisi 
ürün bulunamıyor, ikincisi ise lojistik 
çeşitliliği ve maliyet yönünden daha 

ÜRETİM YAPAN 
FİRMALAR 

HAMMADDE, 
ULAŞIM VE 
PERSONEL 
SIKINTISI 
YAŞIYOR
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uygun bir hal alıyor. Geçtiğimiz gün-
lerde İstanbul’da katılmış olduğum 
bir fuarda yabancı ülkelerden gelen 
birçok kişiden ülkemizde üretim yap-
tırmak istediklerini duydum. Sebep 
olarak, onlarda lojistik maliyetleri-
nin artmasından şikayet ediyorlardı. 
Geçtiğimiz yıllarda bizim fuarları-
mızda Amerika vatandaşı görmek 
çok zor olurdu. Bizim ülkemiz yerine 
Çin’i tercih ettiklerinden fuarlarımıza 
katılmazlardı. Şuan da durumda zi-
yaretçi olarak geldiklerini görüyoruz. 
Ülkemiz bu krizi çok iyi bir noktada 
fırsata çevirmeye devam ediyor.

Çip Krizi Daha Çok Uzun Yıllar So-
run Olmaya Devam Edecek

Benim öngörüm çip krizi daha uzun 
yıllar  çözüme ulaşamayacak. Çün-
kü ciddi anlamda tüketici elekt-
roniğine talep var. Özellikle araç 
teknolojisi elektroniğe kaydı. Ciddi 
anlamda araçlarda cip ve elektronik 
konpanentler kullanılıyor. O yüz-
den orta vadede kriz çözülmez ve 
birçok sektörde bundan etkilenir. 
Malzeme bulamadığından da birçok 
otomotiv firması üretime ara verdi. 
Yani bu sürdürülebilir bir şey değil. 
Çip sektörüne önceden hamle ya-
pan ülkeler müthiş bir şekilde karlı 
satışlar gerçekleştiriyor. Dünyada 
çip üretim makinasını yapan da belli 
başlı ülkeler var.  Geçtiğimiz günler-
de okuduğum bir kaynakta 2050 se-
nesine kadar çip sektöründe makine 
üreticilerinin siparişleri dolu olduğu 
yönündedir.  

Türkiye Vasıflı Personel Konusun-
da Sıkıntı Yaşıyor

Özellikle sektörümüz sanayimiz ye-
tişmiş insan bulamıyor. Gazetelere 
iş ilanlarına baktığımız zaman birçok 
iş ilanı yer alıyor. Çevremde çok kişi-
den Türkiye’de yerleşmiş yabancıları 
işe aldıklarını duyuyorum. Bizde fir-
mamızda önümüzdeki dönemlerde 
istihdam etmek üzere Kanada mer-
kezli bir firma aracılığıyla kalifiyeli 
çalışanlar getirteceğiz. Eğer mem-
nun kalırsak daha fazla kişiyi de yurt 
dışından ülkemizde istihdam ede-

biliriz. Çünkü Türkiye’de bir senedir 
verdiğimiz ilanda ihtiyacımız olan 
personeli bulamıyoruz. 

Mühendislerimiz Kendilerine Bir 
Alan Seçip Kendilerini Geliştirme-
liler

Mühendis mezun sayımız çok ama 
maalesef eğitim kalitemiz düşük 
bunu da kabul etmek gerekiyor. Sa-
dece diploma sahibi olmak yeterli 
değil. Ben görüştüğüm mühendislik 
öğrencilerine her zaman şunu söy-
lüyorum. Kendinize bir alan seçin 
ve onun üzerinizde kendinizi gelişti-
rin. Baktığımız zaman bölümler bile 
kendi içlerinde birçok alana ayrılıyor. 
Sizler eğer bu alanlardan birisini se-
çip kendinizi o konuda tam anlamıy-
la geliştirirseniz ve özel sektörle en-
tegre bir şekilde ilerlerseniz büyük 
işler başarır ve istediğiniz her şeye 
çok rahatlıkla kavuşabilirsiniz.

Piyasada bulunan yeni mühendis-
lerin birçoğu çalıştığı firmadan çok 
kısa süreler içinde ayrılıyor. Bizlerin 
çalışanlarımızdan beklediğimiz süre 
minimum olarak üç yıl çalışmalarıdır. 
Çünkü biz birini yeni işe aldığımız 
zaman onun çalışma ekibine, işine 
ve firmaya uyum sağlaması biraz 
zaman alıyor. Elektronik sektörün-
de bir proje , takribi olarak üç yılda 
ancak çıkar. Bende bu yüzden per-
sonellerimden her zaman bir eser 
bırakıp öyle gitmelerini talep etmi-
şimdir. Bizler firma prensibi olarak 
iş başvurusunda bulunanların cv sini 
incelediğimiz zaman parça parça ha-
linde birçok yerde çalışan personel-
leri tercih etmiyoruz. 

Kalifiyeli Personel Hem Firmayı 
Hem Ülke İhracatını İyi Noktalara 
Getirecektir

Bu personel sıkıntılarından dolayı 
firmalar bir yere varamıyor ve daha 
da büyüyemiyor. Çünkü üretimde 
kalite, hammadde girdi kalitesiyle 
alakalıdır. Kaliteli hammadde kulla-
nırsan ürününde kaliteli çıkar. Üre-
timde vasıflı personel hammadde-
den daha önemli bir girdi kaynağıdır. 

İnsan kaynağın iyi olursa senin firma 
profilin, üretimin ve ARGE gücünde 
iyide olur. Kalifiyeli personel hem 
firmayı hem ülke ihracatını iyi nok-
talara getirecektir. Kalifiyeli perso-
nel bu kadar önemlidir. Yurtdışından 
getirdiğimiz kalifiye personelden 
memnun kalırsak bu çalışmanın de-
vamını getireceğiz ve başka sektör-
lerdeki firmalara da bu uygulamamı-
zı  tavsiye edeceğiz.

Yabancı bir ülkeden kişi istihdam 
etmenin farklı bir avantajı ise , satış 
yapmaya çalıştığınız ülkedeki firma-
lar kendi ülkesinden biriyle konuştu-
ğu zaman ürün satma ihtimali daha 
da artıyor. Bu olayın benzerlerini 
geçmişte birçok kez yaşadık. Bizler 
bu yabancı personel istihdamı ko-
nusunda uzun araştırmalar gerçek-
leştirdik ve kendimize hedef olarak 
bunu belirledik. İstihdam edeceğimiz 
bu personeller firmamıza çok büyük 
artı avantajlar sağlayacağını düşü-
nüyoruz. 

Türkiye üretim ve ihracatla kalkınır. 
Üretim de orta ve yüksek teknolo-
jili ürünler üretmek gerekir. Bunun  
içinde  kamu ve özel sektör etkin ve 
sürdürülebilir bir iş birliği ağı ile ya-
pılabilir. İhracata ise sosyal medyayı 
etkin kullanarak , ziyaret etmediği-
miz ve ayak basmadığımız ülkeler-
de müşteri bırakmayacak şekilde de 
çalışarak ,ihracatımızı çok daha iyi 
rakamlara ulaşmalıyız. Dünyaya ge-
nel olarak baktığımız zaman ülkemiz 
; kur avantajı , eğitimli genç nüfus, 
üretim teknolojisi ve coğrafi olarak 
stratejik bir yerde olmasından do-
layı lojistik çeşitliliği ilede maliyeti 
avantaj sağlayarak yatırımcıya diğer 
ülkelerden daha cazip oluyoruz.
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PANDEMİ VE 
HAYAT PAHALLIĞI 
Bütün dünyanın karşı karşıya kaldı-
ğı COVİD-19 ülkemizde birçok Av-
rupa ülkelerine göre daha az hasar 
vermekte ise de olaya sadece vaka 
sayısı ve can kaybı olarak bakma-
mak gerekiyor.

2020 Mart ayından beri süregelen 
pandemi ,önce sosyal hayatı etkile-
yerek kısıtlamış ve değiştirmiş ar-
kasından ekonomiyi ciddi boyutta 
sıkıntıya sokmuştur.

Bütün bunlardan perakende sek-
törünün ve ona bağlı olarak Alış-
veriş Merkezlerinin etkilenmemesi 
düşünülemezdi. Ancak pandemi 
nin başlaması ile birlikte en sıkıntılı 
alanların AVM ler olmasının bazı bi-
lim adamı adı altındaki kişilerce dile 
getirilmesi son derece olumsuz bir 
imajın oluşmasına neden olmuştur.

Oysa Alışveriş Merkezleri tüm pe-
rakende ve yeme içme alanları içe-
risinde pandemiden en korunaklı 
alanlardı. Süreç Alışveriş merkez-
lerinin geçici kapanmasına kadar 
gitmiştir.

 Pandemi bütün dünyayı ekono-
mik olarak etkilemiş gerek üretim 
gerekse lojistik dar boğazlar ne-
deniyle her türlü ürüne olan talep 
karşılanamadığı gibi maliyetlerdeki 
artışlarda fiyatların yükselmesine 
neden olmuştur.

Olaya ülkemiz açısından baktığı-
mızda ise pandeminin yanı sıra 
mevsimsel faktörler ve de özellikle 
bu yıl meydana gelen tarım alan-
ları yangınları ciddi fiyat artışları-
na neden olmuştur. Üretimde ki 
hammadde girdilerimizin önemli 
bir bölümünün uzak doğu menşeili 
olması ve o bölgelerden yapılan it-
halatlara sınır konulması gerek girdi 

gerekse nihai 
ürün fiyat-
larının tavan 
y a p m a s ı n a 
neden olmuş-
tur. Bilgisayar 
ve tabletlerin 
yanı sıra chip 
ihtiyaçları da 
Avrupa ül-
keleri başta 
olmak üzere 
bütün dünya-
yı etkilemiş-
tir. Bunlara 
nakliye ve 
ulaşım kay-
naklı maliyet 
artışları da ila-
ve edildiğinde 
pahalıl ığının 
nedenleri an-
laşılacaktır.

ABD de 2008 
yılından bu yana enflasyon % 5,4 
lere Avrupa Euro bölgesinde ise 
yine 2008 den buyana enflasyon 
% 3,9 lara çıkmıştır. Merkez ban-
kaları beklenmeyen bu artışlar kar-
şısında para politikalarını değiştir-
mek zorunda kalmışlardır. Enerjide 
yaşanan dar boğazlar İngiltere ve 
Almanya gibi ülkeleri bile sıkıntıya 
sokmuştur.

Pandeminin yarattığı hayat paha-
lılığı dediğimiz enflasyon artışının 
bütün dünyayı etkilediği gerçeği 
ortadadır.

Ancak  ülkemizde üzülerek müşa-
hede ettiğim bir husus da fırsat-
çılıktır. Gerek ürün tedarikinin ya-
vaş olması gerekse gelen maliyet 
artışları özellikle ürünleri tüketici 
ile buluşturan bazı işletmeler  için 
yüksek kar elde etme fırsatı olmuş-

tur. Hiç bir haklı nedeni olmaksızın 
bir ay hatta bir hafta içinde % 30 
lara varacak şekilde fiyatları arttır-
mak izah edilebilir gibi değildir. Bu 
konuda maalesef yeterli denetimler 
yapılmamakta ve herkesin dilediği 
malı dilediği fiyata satma ortamı 
oluşturulmaktadır.

Toplum olarak bir yandan hak, ada-
let, kul hakkı kavramlarına sarılır-
ken öte yandan fahiş karlarla sa-
tışlar yapılması yaman bir çelişkidir. 
Öte yandan mağdur olan tüketici-
nin de tepki koyması ve hesap sor-
ması gerekmektedir. Dilerim hakça 
bir paylaşımla toplumsal huzurda 
sağlanır.
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Konya Galatasaraylılar Derneği’nde yeni 
dönem başladı. Tek liste ile girilen olağan 
genel kurulda başkanlığa Konyalı genç iş 
insanı Zeki Cihat Poçan seçildi. Tüm üye-
lere desteklerinden dolayı teşekkür eden 
Poçan, Konya’ya birkaç hafta içerisinde 
çok güzel bir dernek binasının kazandı-
rılacağını açıkladı. 

Konya Galatasaraylılar Derneği’nde ola-
ğan genel kurul heyecanı yaşandı. Tek 
liste halinde girilen genel kurulda baş-
kanlığa Zeki Cihat Poçan seçildi. Üyelere 
gösterdikleri teveccühten dolayı teşek-
kür eden Poçan, sarı kırmızılı camia ile 
Konya sporuna hizmet etme arzusunda 
olan genç bir yönetim oluşturduklarını 
belirterek, yeni dönemde başarı çıtasını 
daha da yükseğe çıkarmanın gayretinde 
olacaklarını belirtti. 

Türkiye’nin uluslararası arenadaki en 
önemli markası ve en büyük sivil toplum 

örgütlenmesi olan Galatasaray’a gönül 
vermiş taraftarları bir araya getirmenin 
temel hedefleri olduğunu ifade eden Po-
çan, bu amaçla Konya’ya yeni bir dernek 
binası kazandıracaklarını, çalışmaların 
artık son aşamada olduğu yeni binanın 
birkaç hafta içerisinde hizmete açılaca-
ğını kaydetti. Poçan “Hayatımızı ada-
dığımız Galatasaray’a, Türk sporuna ve 
Konya sporuna hizmet etmek için yeni 
bir heyecanla bir araya geldik. 5 üniver-
sitesiyle öğrenci şehri Konya’mızda genç 
kardeşlerimizle buluşmak, nezih bir or-
tamda maçları birlikte izlemek ve omuz 
omuza sosyal sorumluluk projelerine 
imza atmak istiyoruz. Sporun sevgi, ba-
rış, dostluk ve kardeşlik olduğu bilinciyle 
hareket ederek örnek çalışmalar yapa-
cağız. Bizler Konya ile sevinen, Konya ile 
üzülen insanlarız. Şehrimizin her alanda 
olduğu gibi sporda da en üst seviyelere 
çıkması için elimizden gelen tüm gayre-
ti göstereceğiz. Konya Galatasaraylılar 

Derneği olarak, şehrimizin değerlerine 
bağlı, Konya’mızın her kademesindeki 
insanları ve kurumlarıyla bir ve beraber 
olan bir kurumuz.” dedi. 

Yeni dönemin hayırlı olmasını dileyen 
Konya Galatasaraylılar Derneği Başkanı 
Zeki Cihat Poçan, sarı kırmızılı renklere 
gönül vermiş tüm vatandaşları derneğin 
önümüzdeki günlerde Kent Plaza kar-
şısında hizmete açılacak yeni binasına 
davet etti.

Konya Galatasaraylılar Derneği’nin yeni 
yönetimi şu isimlerden oluştu:

Zeki Cihat Poçan (Başkan), Şakir Dinçer, 
Emre Torun, Fatih Baykara, Ali Bağcı, 
Mustafa Kara, Ahmet Özsamur, Mehmet 
Sözen, Cem Karademir, Cumhur Ünalmış, 
Cihat Arpa, Yücel Kocaman, Veli Koç, 
Ümit Ucun, Buğra Gülüm, Mehmet Bü-
yükkeleş, Alper Atun ve Ferkan Mendi

KONYA GALATASARAYLILAR 
DERNEĞİ’NDE YENİ DÖNEM
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ZED MEDYA OLARAK 
ÖĞRETMENLERİMİZİN 

ÖĞRETMENLER GÜNÜNÜ KUTLARIZ
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MEVLÂNA TÖRENLERİ’NİN 
84. YILI /İRFAN VAKTİ

748. Vuslat Yıldönümü’nde Hazret-i 
Mevlâna’yı Anma Törenleri’nin özel 
konusu olan İrfan, İslam’ın insanlığa 
armağan ettiği en değerli kavramlar-
dan biridir.

İrfan; anlama, sezme, bilme, biliş v.b 
anlamlarıyla gündelik dil içinde kul-
lanılırken tasavvufi metinlerde “daha 
özel ve incelikli bilmeyi ve sezmeyi” 
kastetmek üzere kullanılır. Anadolu 
sahasındaki manevî duyuşun sıradan 
insanın erdemlerine etkisini anlatırken 
de zaman zaman kullandığımız “halk 
irfanı” terkibinde; uzun yıllarca tecrübe 
edilmiş, bilgi düzeyindeki anlamayı aş-
mış, doğal olarak ortaya çıkan güzel ve 
olumlu davranışlardaki incelik, zarafet, 
nezaket, Hakk’a, adalete ve insanlığa 
uygunluk anlamındadır.

İrfan’ı, Kendini Bilmek olarak anladığı-
mızda Mevlâna’nın Mesnevi, Divan-ı 
Kebir ve Fih-i Ma Fih adlı eserlerindeki 
birçok özlü sözünden bazıları şöyledir;
“Bütün ilimlerin aslı-ruhu, insanın ken-
disini bilmesidir. “
“Âlemde ne varsa senden hariç değil-
dir.”
“Dilediğin her şeyi kendinde ara. Zira 
hepsi sensin”
“Sen baştanbaşa denizsin, ıslaklığı ne 
istersin ki.”
“İnsan, Hakk’ın usturlabıdır.”
“İnsan, pek büyük bir şeydir. Onda her 
şey yazılmıştır.”
“Ey insan, Hakk’ın kitabı sensin, sen.”
“Kâinatta ne varsa senden dışarda de-
ğil”
“Çünkü insanın beden gemisinin yel-
keni inançtır.”
“Kendini ucuz satma; çünkü değerin 
pek fazla senin.”
“İnanan, inananın aynasıdır” dedi, “kâ-
fir, kâfirin aynasıdır” demedi. Amma 
bu, kâfirin aynası yok demek değildir; 
onun da aynası vardır amma aynasın-
dan haberi yoktur.”

“Yüzünü aç da, yüzünü gösterecek ay-
nayı bul.”

Bütün bu bilgiler ve yaklaşımlar etra-
fında İrfan kavramı şu şekilde anlaşıl-
malı ve yorumlanmalıdır:
İrfan, bütün bilginin özüdür. İrfan, 
kendini bilmektir.   İrfan, kendisi için 
istediğini öteki için de istemek, kendi-
si için istemediğini ötekine de yaraşır 
görmemektir. 
İrfan,  bütün insanları bir bedenin 
uzuvları gibi görmektir. İrfan, varlığı 
bir bütün olarak görmek ve her varlığa 
oluşuna göre hizmet etmektir. 

İrfan, nezaket ve zarafet içinde olmak-
tır. İrfan, bağışlayacak ayıp görmemek, 
gördüğü ayıbı da kendinde bilmektir.
İrfan, halden anlamaktır. İrfan, ayrıca-
lıklarla kibirlenmemektir.  İrfan, insana 
saygı ve sevgi duymaktır. İrfan, adaleti 
kendisi ve öteki ayırmadan istemek ve 
uygulamaktır.

İrfan’ı Kendini Bilmek olarak düşün-
düğümüzde Mevlâna’nın Mesnevi, 
Divan-ı Kebir ve Fih-i Ma Fih adlı eser-
lerindeki birçok özlü sözünden bazıları 
şöyledir;
“Bütün ilimlerin aslı-ruhu, insanın ken-
disini bilmesidir. “
“Âlemde ne varsa senden hariç değil-
dir.”
“Dilediğin her şeyi kendinde ara. Zira 
hepsi sensin”
“Sen baştanbaşa denizsin, ıslaklığı ne 
istersin ki.”
“İnsan, Hakk’ın usturlabıdır.”
“İnsan, pek büyük bir şeydir. Onda her 
şey yazılmıştır.”
“Ey insan, Hakk’ın kitabı sensin, sen.”
“Kâinatta ne varsa senden dışarda de-
ğil”
“Çünkü insanın beden gemisinin yel-
keni inançtır.”
“Kendini ucuz satma; çünkü değerin 
pek fazla senin.”

“İnanan, inananın aynasıdır” dedi, “kâ-
fir, kâfirin aynasıdır” demedi. Amma 
bu, kâfirin aynası yok demek değildir; 
onun da aynası vardır amma aynasın-
dan haberi yoktur.”

Bütün bu bilgiler ve yaklaşımlar etra-
fında İrfan kavramı şu şekilde anlaşıl-
malı ve yorumlanmalıdır:
İrfan, bütün bilginin özüdür.
İrfan, kendini bilmektir. 

İrfan, kendisi için istediğini öteki için 
de istemek, kendisi için istemediğini 
ötekine de yaraşır görmemektir. 

İrfan,  bütün insanları bir bedenin 
uzuvları gibi görmektir. 

İrfan, varlığı bir bütün olarak görmek 
ve her varlığa oluşuna göre hizmet et-
mektir. 
İrfan, nezaket ve zarafet içinde olmak-
tır. 
İrfan, bağışlayacak ayıp görmemek, 
gördüğü ayıbı da kendinde bilmektir.
İrfan, halden anlamaktır.

İrfan, ayrıcalıklarla kibirlenmemektir. 
İrfan, insana saygı ve sevgi duymaktır.
İrfan, adaleti kendisi ve öteki ayırma-
dan istemek ve uygulamaktır.
İrfan, ötekileştirmeden ve yok sayma-
dan farklı olanla birlikte

748. Vuslat Yıldönümünde Hazret-i 
Mevlâna’yı Anma Törenleri’nin Mevlâ-
na’yı anlamaya vesile olmasını ve bü-
tün insanlık için hayırlı olmasını niyaz 
ederim. 
     
    
 

Abdüssettar YARAR
İl Kültür ve Turizm Müdürü
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İçerisinde bulunduğumuz çağın hızlı de-
ğişim çağı olduğunu belirten Psikiyatrist 
Prof. Dr. Nevzat Tarhan, bu değişime ayak 
uydurmak için zihinsel konforun bozulma-
sını ve değişimden korkulmaması gerek-
tiğini vurguladı. Değişimi hedefleyenlerin 
sıra dışı hareket eden kişiler olduğunu ifa-
de eden Prof. Dr. Nevzat Tarhan, “Değişi-
mi yakalayabilen üretebiliyor. Değişimden 
korkanlar geleceğe ilerleyemezler.” dedi.

Üsküdar Üniversitesi Kurucu Rektörü, Psi-
kiyatrist Prof. Dr. Nevzat Tarhan, değişi-
min çok hızlı bir şekilde hissedildiği günü-
müzde değişime ayak uydururken dikkat 
edilmesi gereken noktalara işaret etti.

Değişmeyen tek şey değişim hakikatidir

Değişimin insanlık tarihindeki en önem-
li hakikat olduğunu kaydeden Prof. Dr. 
Nevzat Tarhan, doğada pek çok canlının 
geçmişten günümüze  pek çok alışkanlığı-
nı devam ettirdiğini belirterek “Mesela ka-
rıncalar, örümcekler, bin sene önceki yuva-
sını yapıyor oysa insan aynısını yapmıyor. 
İnsanda değişim gerçeği çok daha fazla 
gözüküyor. Bunu da ilk dile getiren ünlü 
filozof yine Anadolu filozoflarından Herak-
litos olmuştur. Onun meşhur bir sözüdür: 
‘Değişmeyen tek şey değişim hakikatidir.’  
Hatta ‘Aynı suda iki defa yıkanılmaz’ sözü-
nün de onun sözü olduğu söylenir. Değişi-
mi en güzel anlatan şey budur.” dedi.

Hız çağında bilginin ömrü kısaldı

Günümüzde değişim hızının arttığını be-
lirten Prof. Dr. Nevzat Tarhan, “Daha önce 
özellikle sosyal olaylardaki, teknolojideki, 
insan hayatındaki değişim daha yavaştı. 
Bilginin ömrü yaklaşık 30 seneydi ama 
şimdi bu süre iki üç seneye düştü. Değişim 
çok daha hızlandı çünkü hız çağında yaşı-
yoruz. En kolay değişen şey de bilgi olma-
ya başladı.” dedi.

Değişime ayak uydurmak, bisiklet sürme-
ye benziyor

Bilgi hareketliliği ile beraber ekonomik ve 
sosyal hareketliliğin de arttığını kaydeden 
Prof. Dr. Nevzat Tarhan, “Böyle olunca 
zaman baskısı ortaya çıktı, zaman yetme-
meye başladı. Değişime ayak uydurmak, 
bisiklet sürmeye benziyor. Bisiklete bi-
nerken belli bir tempoda olmak gerekiyor. 
Durduğunuz an bisiklet devrilir. Aşırı hızlı 
giderse yine devrilir. O halde hedefinize 
doğru ilerlerken önünüze bir engel çıktığı 
zaman yolunuzu değiştireceksiniz, navi-
gasyonunuza bakacaksınız ve ona göre 
ilerleyeceksiniz.” dedi.

Değişiklik beyindeki haz bölgesini hareke-
te geçiriyor

Değişime ayak uydurmada sürekli tetikte 
olunması gerektiğini de ifade eden Prof. 

Dr. Nevzat Tarhan, “Değişimin beyindeki 
etkilerine ilişkin çalışmalar var. Beynimizin 
orta bölgelerinde nohut büyüklüğünde bir 
bölge var. Bu bölüm, beyinde aynı zaman-
da ödül ceza sistemiyle ilgilidir. Müthiş bir 
haz salgılar. Bu bölge değişimde çok can-
lanır. İnsanda beyninin o bölgesini en çok 
harekete geçiren sabit aldığı ücret değil, 
sürpriz kazanımlardır. Alışılmışın dışındaki 
ödüller ona müthiş haz veriyor. Dağcılık 
yapıyor, yeni maceralara atılıyor, yeni şey-
ler yapıyor. Kişi sanki orgazm olmuş gibi 
haz alıyor.” dedi.

Statükocu anlayış, konfor alanını kaybet-
mek istemez

Değişikliğin önündeki en büyük engelin 
statükocu anlayış olduğunu belirten Prof. 
Dr. Nevzat Tarhan, “Bazı kişiler statükocu-
dur. Belirli bir konfor alanı vardır, onların 
değişmesini hiç istemez. Özellikle bunu 
başarılı iş adamlarında görürüz. Başarılı 
devlet adamlarında görürüz. Belirli bir dü-
zen kurmuşlardır, belirli bir konfor alanları 
oluşmuştur. O konfor alanlarını korumaya 
göre hareket ederler. Yeni yatırım yapmaz-
lar. Kaybetme korkusu ortaya çıkar. Kimi 
zaman belirli bir başarı elde edenlerde bir 
konfor alanı oluşuyor, konfor alanı dışına 
çıktığında ezberleri bozulduğu için değişi-
me yanaşmıyorlar.” diye konuştu.

PROF. DR. NEVZAT TARHAN: 
“DEĞİŞİME AYAK UYDURMAK İÇİN ZİHİNSEL KONFOR BOZULMALI”
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- Ereğli Etbir Et Entegre Tesisi muhteşem 
bir törenle açıldı

 Konya DSYB Başkanı Yıldız: 

“Üreticiyi temsil eden sütün de yemin de 
etin de kendisine ait yapılarını kurmak 
gönlümüzün muradıydı. Şükürler olsun 
ikinci yatırımı memleketim olan Ereğli’ye 
yapmak nasip oldu.”

Konya Damızlık Sığır Yetiştiricileri Birliği 
(DSYB) tarafından Ereğli ilçesinde 30 bin 
metrekare arazi üzerinde kurulan Etbir Et 
Entegre Tesisi, düzenlenen muhteşem bir 
törenle açıldı.  

Konya DSYB tarafından Ereğli Organize 
Sanayi Bölgesinde yapımı tamamlanan 
Etbir Et Entegre Tesisi, düzenlenen tö-
renle hizmete girdi.

Törenin açılışında konuşan Konya DSYB 
Başkanı Edip Yıldız, hayvancılığın baş-
kenti Konya’ya önemli bir tesis daha ka-
zandırmanın mutluluğu içinde olduklarını 
söyledi. 

“BUGÜN BİZİM BAYRAMIMIZ”

Başkan Yıldız, “Bugün, sizlerle birlikte 
verdiğimiz emeklerimizin neticesinde bu 
tesisleri yetiştiricimizin hizmetine sun-
manın haklı gururunu yaşıyoruz. İnana-
rak, gayret ederek, emek vererek üreti-
cilerimizin emeklerinin karşılık bulacağını 
herkese gösterdik. Bugün bizim bayramı-
mız. Üreticiyi temsil eden sütün de yemin 
de etin de kendisine ait yapılarını kurmak 
gönlümüzün muradıydı. Şükürler olsun ki 
bu yapıyı Ereğli’ye yapmak nasip oldu.” 
dedi.

12 MİLYON 500 BİN TL BÜTÇE İLE TA-
MAMLANDI

Tesisin bölgede önemli bir açığı kapa-
tacağını ifade eden Başkan Edip Yıldız, 
“Konya Damızlık Sığır Yetiştiricileri Birliği 
olarak yapımını tamamladığımız ve şeh-
rimize kazandırdığımız Etbir Et Entegre 
Tesisimiz,  30 bin metrekare arazi üzerin-

de, 10 bin metrekare kurulu alanda, 5 bin 
metrekare kapalı alana sahip. Tesisimiz 12 
milyon 500 bin TL bütçe ile tamamlandı. 
Tarımsal Kalkınmayı Destekleme Kuru-
mu tarafından %50 hibe ile desteklenen 
ve tamamen Konya İli Damızlık Sığır Ye-
tiştiricileri Birliği öz sermeyesi ile yapımı 
gerçekleştirilen tesisimiz, yerli ve milli 
imkanlarla tam otomasyonlu modern bir 
sistemle donatıldı. Etbir Et Entegre Te-
sisi’nde 200 adet büyükbaş ve 232 adet 
küçükbaş hayvan kesimiyapılabilecek. 
Depolama kapasitesi ise 250 büyükbaş 
karkas, 600 küçükbaş karkas şeklinde 
planlanmıştır.” ifadelerini kullandı.

“DEVAM EDEN YAPISAL SORUNLAR ÇÖ-
ZÜLMELİ”

Pandemi sürecinde büyük fedakarlığı 
üreticinin gösterdiğine vurgu yapan Kon-
ya DSYB Başkanı Edip Yıldız, “Türkiye’nin 
tarım ve hayvancılıkta söz sahibi olması 
ve rekabet edebilir seviyeye ulaşması için 
tarımsal üretimin devam eden yapısal 
sorunlarının çözülmesi gerektiği bir ger-
çektir. Tarımsal üretimin; girdi maliyeti, 
planlama ve verim ve pazarlama sorun-
ları, destekleme modeli ve örgütlenme-
deki sorunlar, birbirine bağlı ve çözüm 
bekleyen yapısal sorunlardır. Merkezinde 
yetiştiricisinin ve üretimin devamlılığını 
sağlayacak şekilde yeniden yapılandırıl-
masını istiyoruz.” dedi.  

Türkiye Damızlık Sığır Yetiştiricileri Mer-
kez Birliği Genel Başkanı Kamil Özcan, Ta-

rım ve Kırsal Kalkınmayı Destekleme Ku-
rumu İl KoordinatörüYavuz Uysal, Ereğli 
Belediye BaşkanıHüseyin Oprukçu, Ereğli 
Kaymakamı Edip Çakıcı ve AK Parti Konya 
Milletvekili Halil Etyemez’in konuşmaları-
nın ardından sözü, Tarım ve Orman Bakan 
Yardımcısı Akif Özkaldı aldı. 

“KONYA’YA DA BÖYLE BİR TESİS YAKI-
ŞIRDI”

Bakanlığın yürüttüğü çalışmalar hakkında 
ayrıntılı bilgi veren ve Konya’nın ülke üre-
timindeki öneminden ayrıntılarıyla bah-
seden Özkaldı, “Hayvan varlığı açısından 
ülkemizin birinci sırasında yer alan Kon-
ya’ya da böyle bir tesis yakışırdı. Konya 
Damızlık Sığır Yetiştiricileri Birliği’nin üye-
lerine yönelik bu yatırımı fiyat istikrarına 
da katkıda bulunacak ve üreticilerimizi 
destek olacak. Bu tesis, sadece Ereğli’nin 
değil, çevre iller ve bölge hayvancılığının 
da gelişmesine katkı sunacaktır.” diye ko-
nuştu. 

Konuşmaların ardından, Konya DSYB ta-
rafından Ereğli ilçesine kazandırılan Etbir 
Et Entegre Tesisi’nin açılışı, törene katılan 
protokol üyeleri tarafından gerçekleştiril-
di. 

Konya Tarım İl Müdürü Ali Ergin ile Sivil 
Toplum Kuruluşu (STK) temsilcileri ve ye-
tiştiricilerin de aralarında bulunduğu katı-
lımcılar daha sonra tesisleri gezdi.

DSYB, KONYA’YA 
DEV BİR TESİS DAHA KAZANDIRDI
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SEYDİ ŞİFA TERMAL TESİSLERİ 
BAKAN MURAT KURUM’UN KATILIMIYLA AÇILDI

SEYDİ ŞİFA TERMAL TESİSLERİ BAKAN 
MURAT KURUM’UN KATILIMIYLA AÇILDI

Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Baka-
nı Murat Kurum, Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan’ın liderliğinde yapılan her 
hizmetin millet için hayata geçirildiğini vur-
gulayarak, “İnşallah 1,5 yıl içerisinde ataca-
ğımız adımlarla, yapacağımız çalışmalarla 
da 2023, hizmetlerimizi taçlandıracağımız 
yeni bir zafer yılı olacak.” dedi.

Kurum, bir dizi programlara katılmak üzere 
geldiği Konya’da, Seydişehir ilçesinde Sey-
di Şifa Termal Tesisi ve Kuğulu Park Çevre 
Güzelleştirme Projesi’nin açılış törenine 
katıldı.

Açılışı yapılan hizmetleri gerçekleştirmenin 
mutluluğunu yaşadığını ifade eden Kurum, 
Seydi Şifa Termal Tesisi’nin 12 bin 550 met-
rekarelik alanda, İller Bankası desteğiyle 
inşa edildiğini anımsattı.

Kurum, 12 milyon liralık yatırımla hayata 
geçirilen tesiste; hamam, sauna, spor sa-
lonu, yüzme ve termal havuzların yer al-
dığını belirterek, “Antalya ve Isparta kara 
yolu üzerinde birçok vatandaşımızın uğrak 
yeri olan Seydi Şifa Termal Tesisi ilçemizde 
ekonomiyi ve istihdamı canlandıracak, ilçe-
yi cazibe merkezi yapacak. İçerisinde 200 
araçlık açık otoparkımızın da bulunduğu ve 
ayda 30 bin vatandaşımıza hizmet verecek 
tesisimiz hakikaten Seydişehir’imizin yeni 
bir markası olacak.” diye konuştu.

Kurum, ilçede bulunan Kuğulu Park’ta çev-
re güzelleştirme çalışmalarının tamamlan-
dığını ve Seydişehir’de birçok projenin ha-
yata geçirildiğini vurguladı.

“2023, hizmetlerimizi taçlandıracağımız 
yeni bir zafer yılı olacak”

AK Parti’nin eser ve hizmet siyaseti yaptı-
ğına dikkati çeken Kurum, şöyle konuştu:

“Siyaseti milletimize ve memleketimize 
hizmet etmek için bir vesile olarak görüyo-
ruz. Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tay-
yip Erdoğan’ın liderliğinde yaptığımız her 

hizmeti, milletimiz için hayata geçiriyoruz. 
İnşallah 1,5 yıl içerisinde atacağımız adım-
larla, yapacağımız çalışmalarla da 2023, 
hizmetlerimizi taçlandıracağımız yeni bir 
zafer yılı olacak. Bakın biz millete hizmet 
yolunda aşk ile çalışırken, yine bugünlerde 
birileri yalanlarla, iftiralarla, ‘ülke yandı, bit-
ti’ diye ortalığı kasıp kavuruyor. Ama bizi 
asla bu tartışmaların içerisinde bulamaz-
lar.”

“Bizi arayanlar, Recep Tayyip Erdoğan’ın 
yanında bulur”

“Bizi arayan Şırnak’ın, Edirne’nin yollarında 
bulur” diyen Kurum, şöyle devam etti:

“Bizi arayan Konya’nın, Trabzon’un, Sa-
karya’nın, Hatay’ın yollarında bulur. Bizi 
arayan İzmir’de, Bayraklı’da bulur. Bizi 
arayan Antalya’da, Muğla’da yangın böl-
gelerinde Karadeniz’de sel bölgelerinde 
bulur. Bizi arayanlar tıpkı bugün olduğu 
gibi Seydişehir’in mahallerinde bulur. Bizi 
arayanlar, baretlerini takmış, çizmelerini 
giymiş olarak milletimizin yeni yuvalarının 
inşa edildiği şantiyelerde bulurlar. Bakın 
daha bir ay önce Konya Ardıçlı’da 1057, 
bir hafta önce de İzmir’de tamamladığımız 
596 konutumuzu ve 145 iş yerimizi va-
tandaşlarımıza teslim ettik. Bizi arayanlar 
‘Başaramayacaksınız. Bu millete diz çök-
türemeyeceksiniz’ diye haykıran liderimiz, 
Cumhurbaşkanımız, Başkomutanımız Re-
cep Tayyip Erdoğan’ın yanında bulur.”

“Erdoğan’ı 2023’te yeniden, yeni bir 20 yıl 
için Cumhurbaşkanı yapacağız”

Kurum, Konya’nın AK Parti’nin kalesi oldu-
ğunu vurgulayarak, şunları kaydetti:

“Konya’mız davaya sadakatin, vefanın 
beldesidir. Konya, liderine her zaman vefa 
göstermiştir, göstermeye de devam ede-
cektir. Hamdolsun Seydişehirli kardeşle-
rimiz de 14 Ağustos 2001’de çıktığımız bu 
kutlu davamızda her zaman bizlerin yanın-
da oldu. 2023’e yaklaştığımız bu dönemde 
Cumhur İttifakı olarak gayretle çalışmala-
rımızı sürdüreceğiz. Mahalle mahalle, so-
kak sokak gezecek, çalmadık hiçbir kapı 
bırakmayacağız. 20 yılda bu ülkeyi baştan 
aşağı değiştiren, geleceğe taşıyan Cum-
hurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip Erdo-
ğan’ı 2023’te yeniden, yeni bir 20 yıl için 
Cumhurbaşkanı yapacağız.”

Konuşmaların ardından, yapılan dua ile te-
sisin açılışı gerçekleştirildi. Bakan Kurum, 
daha sonra tesiste incelemelerde bulundu, 
Seydişehir Belediye Başkanı Mehmet Tu-
tal’den bilgi aldı.

Törene Vali Vahdettin Özkan, AK Parti 
Konya Milletvekili Orhan Erdem, ilçe bele-
diye başkanları ile davetliler katıldı.

Seydişehir Belediysi
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KARATAY LAVANTA BAHÇESİ, 
250 BİN METREKARE DAHA BÜYÜYOR 

BAŞKAN HASAN KILCA’DAN İSMİL’E 
YENİ LAVANTA BAHÇESİ MÜJDESİ 

Karatay Belediyesi, Karaaslan Üzümcü 
Mahallesi’ndeki Karatay Lavanta Bahçe-
si’ne 250 bin metrekarelik yeni alan ekle-
yerek bahçeyi büyütürken; İsmil’e de 60 
bin metrekarelik alanda yeni bir Lavanta 
Bahçesi kuracak. Karatay Belediye Başka-
nı Hasan Kılca, ‘Böylelikle Lavanta Bahçe-
lerimizi toplamda 400 bin metrekarelik bir 
alana yaymış olacağız. Amacımız ilçemizi 
daha da güzelleştirmek’ ifadelerini kullan-
dı. 

Karatay Belediye Başkanı Hasan Kılca; Ka-
raaslan Üzümcü Mahallesi’nde genişletme 
çalışmaları devam eden Karatay Lavanta 
Bahçesi’nde incelemelerde bulundu. Baş-
kan Hasan Kılca, çalışmalarla ilgili Park ve 
Bahçeler Müdürü Mustafa Karasu’dan bilgi 
aldı. 

İSMİL’E YENİ BİR LAVANTA BAHÇESİ KA-
ZANDIRACAĞIZ

Karaaslan Üzümcü Mahallesi’ndeki Lavan-
ta Bahçesi’nde genişletme çalışmalarını 
hızlı bir şekilde sürdürdüklerini dile getiren 
Hasan Kılca, İsmil Mahallesi’ne de lavanta 
Bahçesi kazandıracaklarının müjdesini ver-
di. Kılca, yeni bahçenin Karatay Termal Ta-
til Köyü’nün hemen yanı başındaki alanda 
yapılacağını aktardı. 

LAVANTA BAHÇELERİ 400 BİN METRE-
KARELİK ALANA YAYILIYOR 

Karatay Lavanta Bahçeleri’ne vatandaşla-
rın ilgisi dolayısıyla çok mutlu olduklarını 
ifade eden Karatay Belediye Başkanı Ha-
san Kılca şunları söyledi: “Lavanta Bahçe-
miz bu yıl hem Konyalı hemşehrilerimizin 
hem de Türkiye’nin birçok şehrinden gelen 
misafirlerimizin tercih noktası oldu. Yakla-

şık 75 bin ziyaretçimiz Lavanta Bahçemizi 
ziyaret etti. Bizler de gösterilen bu yoğun 
ilgi neticesinde mevcut bahçemizi büyüt-
me kararı aldık. Lavanta Bahçemizin ya-
nındaki 250 bin metrekarelik yeni alanı ha-
zırlayarak lavanta fidelerinin dikimlerimizi 
gerçekleştirmeye başladık. İnşallah önü-
müzdeki yıl misafirlerimiz bu yeni alanımızı 
da ziyaret edebilecekler. Yine İsmil Mahal-
lemizde Karatay Termal Tatil Köyümüzün 
hemen yanı başındaki 60 bin metrekarelik 
alana da yeni bir Lavanta Bahçesi kazandı-
rıyoruz. Böylelikle Lavanta Bahçelerimizi, 
genişlettiğimiz bahçemiz ve yeni bahçemiz 
ile birlikte toplamda 400 bin metrekarelik 
bir alana yaymış olacağız. Bahçelerimizle 
turizme, üretime ve ekonomiye katkıda 
bulunuyoruz.’ 

Karatay Belediysi
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CUMHURBAŞKANI ERDOĞAN’DAN 
MERAM’A ‘MEGA’ ÖDÜL

Meram Belediyesi’nin gençlik ve eği-
tim projesi Meram Gelişim Akademisi 
(MEGA), AK Parti Genel Merkez Yerel 
Yönetimler Başkanlığınca düzenlenen 
Gençlik ve Yerel Yönetimler temalı 
proje yarışmasında, Gençliğe Yönelik 
Yapılan Kültür, Sanat, Yayıncılık, Eği-
tim ve Spor Faaliyetleri” dalında ödül 
kazandı. Meram Belediye Başkanı 
Mustafa Kavuş, ödülü Cumhurbaş-
kanı Recep Tayyip Erdoğan’ın elinden 
aldı.

Meram Belediyesi’nin Necmettin Er-
bakan Üniversitesi ve Meram İlçe 
Milli Eğitim Müdürlüğü paydaşlığıyla 
hayata geçirdiği mega projesi Meram 
Gelişim Akademisi (MEGA), ‘Gençlik 
ve Yerel Yönetimler’ temalı yarışma-
da “Gençliğe Yönelik Yapılan Kültür, 
Sanat, Yayıncılık, Eğitim ve Spor Faa-
liyetleri” dalında ödül almaya hak ka-
zandı. AK Parti Yerel Yönetimler Baş-
kanlığı’nın Başkent Millet Bahçesi’nde 
düzenlediği ‘Tam Bana Göre Festival’ 
kapsamında gerçekleşen törende Me-
ram Belediye Başkanı Mustafa Kavuş, 
ödülü Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 

Erdoğan’ın elinden aldı.

BAŞKAN KAVUŞ; “MEGA ÇOCUKLA-
RIMIZA YENİ BİR DÜNYANIN KAPI-
LARINI ARALAYACAK BİR EĞİTİM 
PROJESİ OLARAK DOĞDU” 

Meram Belediye Başkanı Mustafa 
Kavuş, yeni doğan bir proje olması-
na rağmen ülke çapında büyük etki 
uyandıran proje ve projenin aldığı 
ödül ile ilgili yaptığı açıklamada “Yeni 
neslin yeni nesil yöntemlerle eğitil-
mesini amaçlayan MEGA projesi, ço-
cuklarımıza, ‘ahlaki karakter eğitimini’ 
merkeze alarak bilim, sanat, yaşam, 
doğa, sağlık ve spor alanlarında eği-
timler vermek üzere hayata geçirildi. 
Proje ile geleceğimizi emanet edece-
ğimiz, mutluluk kaynağımız çocukları-
mızın fiziksel ve zihinsel gelişimlerine 
katkı sunmayı hedefledik” görüşleri-
ne yer verdi. Başkan Mustafa Kavuş, 
Meram genelinde okuyan 75 bin öğ-
rencinin faydalanmasının planlan-
dığı yeni nesil eğitim projesi Meram 
Gelişim Akademisi (MEGA)’nin çok 
kısa bir süre önce hayata geçmesine 

rağmen çocuklara, hayatlarını olumlu 
şekillendirmesinin de  ötesinde onları 
derinden etkileyecek eğitim olanakla-
rı sunduğunu belirtti.

BAŞKAN KAVUŞ; “EĞİTİM TOPYE-
KÜN GİRİŞİLECEK MİLLİ BİR DAVA-
DIR”

 ‘Geleceğimizin teminatı çocukları-
mızın en güzel şekilde yetiştirilmesi 
davası fert fert, kurum kurum her bi-
rimizin en önemli davası olmalıdır’  bi-
linciyle önemli bir sorumluluk alarak, 
Meram Gelişim Akademisi çatısı altın-
da her yaş grubu için ayrı bir proje yü-
rüttüklerini kaydeden Başkan Kavuş, 
“MEGA, geleceğe odaklanmanın adı-
dır. MEGA geleceğin büyük ve güçlü 
Türkiye’sine giden yolun adıdır. Eği-
timcilerimizin ve ailelerinin çocukları-
nızın yüreğine attığı tarih bilinci, bilim 
merakı, sevgi, saygı, ahlak ve umut 
tomurcukları iyiden iyiye yeşersin ve 
bir gün gür bir orman gibi sadece Me-
ramımızın değil ülkemizin dört bir ya-
nını kaplasın diye kurumumuzca onla-
ra sunduğumuz hayat suyunun adıdır. 
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Her proje ya da yatırımda olduğu gibi 
eğitim projeleri de ancak karşılıklı des-
tek, güven ve özveri ile başarıya ulaşa-
bilir. İçeriği ve programı dolu dolu olan 
MEGA, ekip arkadaşlarımın gayretleri, 
eğitimcilerimiz ve Meramlı hemşehri-
lerimizin verdiği destekle bugün onur 
duyacağımız bir ödüle layık görüldü.” 
diye konuştu.  

BAŞKAN KAVUŞ; “ÖDÜLÜMÜZÜ 
CUMHURBAŞKANIMIZ VE HAREKE-
TİMİZİN LİDERİ RECEP TAYYİP ERDO-
ĞAN’IN ELİNDEN ALMANIN ONURU-
NU VE GURURUNU YAŞADIK”

 Kendilerini bu ödüle layık gören ve 
ödülü bizzat takdim ederek projeye 
desteklerini gösteren Cumhurbaşkanı 
Recep Tayyip Erdoğan’a şükranlarını 
sunan Meram Belediye Başkanı Mus-
tafa Kavuş, sözlerini şöyle sürdürdü; 
“Sayın Cumhurbaşkanımızın bana ve 
arkadaşlarıma yaşattığı mutluluğu an-
latmak için kullanacağım her kelime 
kifayetsiz kalacaktır. Cumhurbaşkanı-
mız ve liderimiz Recep Tayyip Erdo-
ğan’ın ve Parti Genel Merkezimizin bu 
teveccühü bizleri hem MEGA’yı geliş-
tirme noktasında hem de diğer hiz-
metlerimizde çok daha fazla şevklen-
dirdi. İştiyakimiz bir kat daha arttı. Bu 

şevkle bizler bugüne kadar olduğu gibi 
bundan sonra da başarı çıtamızı her 
geçen gün biraz daha yukarıya taşı-
ma gayretinde olacağız. Çünkü bu tür 
ödüller ya da taltifler bizim gibi hizmet 
erlerinin ancak sorumluluklarını artırır, 
bundan sonraki adımlarımızın önceki-
lerden daha büyük olması gerektiğini 
anlatır.”   

BAŞKAN KAVUŞ; “BU ÖDÜLDE EN 
BÜYÜK PAY DESTEKLERİNİ VE DUA-
LARINI EKSİK ETMEYEN HEMŞEHRİ-
LERİMİNDİR”

Projenin başarı kazanmasında emeği 
geçen ve destek veren herkese teşek-
kür eden Başkan Kavuş, sözlerini şöyle 
tamamladı; “Aldığımız bu taltif, ‘sürekli 
olarak bugün ve yarının Meram’ı için 
daha fazla ne yapabilirim?’ derdindeki 
bizler için yolumuzu aydınlatacak bir 
ışık olacaktır. Bizim her yatırımımızda 
her projemizde olduğu gibi MEGA’nın 
aldığı bu ödülde de en büyük pay biz-
lere her daim destek veren, dualarını 
eksik etmeyen hemşehrilerimindir. Bu 
vesile ile bugüne dek bizlere duydu-
ğu güven, verdiği destek, gösterdik-
leri fedakarlık ve ettikleri dualar için 
hemşehrilerime de özellikle teşekkür 
ediyorum. Modern Meram yolunda 

onlara hizmetkar olmanın gururunu 
bizlere yaşattıkları için onur duyduğu-
mu bir kez daha ifade etmek stiyorum. 
Herşeyin en güzeline layık olan hem-
şehrilerime hizmet etmeye, hayatlarını 
güzelleştirmek adına proje üretmeye, 
Meram’ın geleceğine yatırım yapmaya 
devam edeceğiz.”     

Meram Belediysi
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Selçuklu Belediyesi, öğrencilerin aldığı eği-
time velilerin de katkı sağlaması için Ha-
tice Hatun Külliyesi’nde velilere 4-6 yaşa 
uygun dini eğitim veriliyor. “Çocuğumun 
Farkındayım Bunun İçin Kurstayım” ismi 
verilen kursta derse katılan Selçuklu Bele-
diye Başkanı Ahmet Pekyatırmacı, eğitime 
katılan ailelere teşekkür etti.

Selçuklu Belediyesi eğitim alanında çalış-
malarını sürdürüyor. Selçuklu Belediyesi 
tarafından Hatice Hatun Külliyesi Çocuk 
Mektebinde eğitim alan öğrencilerin aile-
lerine yönelik eğitim veriliyor. Öğrencilerin 
aldıkları eğitimi pekiştirmesi ve hayatları-
nın geri kalanında bu eğitimle yaşamaları 
için “Çocuğumun Farkındayım Bunun İçin 
Kurstayım” isimli eğitim programı düzen-
lendi. Proje ile birlikte çocuklara verilen 
eğitim ailelere de verilerek, bu değerlerin 
çocuklarda kalıcı olması için ailede bu de-
ğerlerle ilgili farkındalığın oluşturulması ve 
etkin bir şekilde çocuk ,veli ,kurs birlikteliği-
nin sağlanması hedefleniyor. Beş ay süre-
cek kurs yapılan tanıtım toplantısı ile baş-
ladı. Toplantıya Selçuklu Belediye Başkanı 

Ahmet Pekyatırmacı’nın yanı sıra Konya İl 
Müftüsü Doçent Doktor Ali Öge, Selçuklu 
İlçe Müftüsü Bekir Derin ve öğrenci velile-
ri katıldı. Tanıtım toplantısı öncesi Çocuk 
Mektebinde eğitim alan öğrenciler ilahiler 
ve gösterilerle izleyenleri etkiledi.

Eğitimin tanıtımını yapan proje koordi-
natörü Zeliha Yüzügüldü Cengiz, eğitimin 
amacı ve içeriği hakkında sunum yaptı.

Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet Pekya-
tırmacı; “Hayalimizin güzel bir neticeye dö-
nüştüğünü görmekten mutluyum”

Türkiye’ye örnek bir proje olarak Hatice 
Hatun Külliyesi’nin inşa edildiğini ifade 
eden Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet 
Pekyatırmacı, “Beş yıl önce bir hayal kur-
duk. Camiler neden yalnız, camiler neden 
boş? Sadece vakit namazlarında ezan 
okunduğunda üç beş cemaatle camiler 
şenleniyor, ondan sonra adeta kapılarına 
kilit vuruluyor. Öyle bir proje yapalım ki ca-
milerimiz hiç boş kalmasın, etrafları dolsun 
gençlerle, çocuklarla, yaşlılarla, hanımlarla 

şenlensin ve her daim cami ile cemaat ile 
bütünleşik bir hayat yaşansın… Bunun için 
bir proje yapmamız gerektiğini düşündük 
ve burada Hatice Hatun Camisinin yenile-
me çalışmaları başlamıştı. Bu düşüncemizi 
burada gerçekleştirmeye karar verdik ve 
meclis üyeliği dönemimde İmar Komisyonu 
Başkanıyken burada ki proje çalışmalarını 
başlattık. Beş yıl sonra kurduğumuz haya-
lin ne kadar güzel bir neticeye dönüştüğü-
nü görmüş olmaktan çok büyük memnu-
niyet duyduğumu ifade etmek istiyorum. 
Burada çocuklarımız dualar okudular, bize 
çok güzel bir gösteri sundular. Tabi ki biz 
çocuklarımıza neyi versek onu alıyoruz. Biz 
çocuklarımıza Kur’an öğrettiğimiz zaman 
onlardan Kur’an dinliyoruz.” şeklinde ko-
nuştu.

Başkan Pekyatırmacı; “Çocuklarımız okula 
başlamadan Kur’anı öğrensin”

Konya İl Müftüsü Ali Öge ve Selçuklu İlçe 
Müftüsü Bekir Derin’in Külliye’ye ve bura-
da verilen eğitime büyük önem verdikle-
rini belirten Başkan Pekyatırmacı, şunları 

BAŞKAN PEKYATIRMACI 
VELİ EĞİTİM KURSUNA KATILDI
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söyledi; “Burada hepsinden Allah razı ol-
sun hocalarımız hakikaten çok gayretliler 
ve öğrencilerimiz de velilerimiz de şanslı. 
İnşallah bu 4-6 yaş kursumuz, bütün Tür-
kiye’ye örnek olacak. Ben özellikle İl Müf-
tümüze, İlçe Müftümüze ve hocalarımıza 
teşekkür ediyorum. İlk aşamalarında Ah-
met Poçanoğlu hocam sahip çıktı, Ali Öge 
hocamız da daha göreve gelir gelmez he-
men burası ile ilgili bilgiler aldı ve ilk ziya-
retimizi buraya yaptık. Hakikaten İl Müftü-
müz de İlçe Müftümüz de buraya çok önem 
veriyorlar. İnşallah burada atılan tohumlar 
önümüzdeki yıllarda birer filiz verecek, 
fidan olacak ve ondan sonra da meyvele-
rini toplamaya başlayacağız. İstiyoruz ki 
çocuklarımız daha okula başlamadan he-
men okuma yazma öğrenmeden Kur’anı 
öğrensin. Önce peygamber sevgisini öğ-
rensin, önce sevgiyi, muhabbeti, dostluğu, 
kardeşliği öğrensin. Ondan sonra hangi 
okula gittiği, hangi mesleği icraa ettiği çok 
önemli değil. Yeter ki ahlaklı dinini bilen, 
diyanetini bilen, milletini, devletini, ülkesi-
ni seven ahlaklı bireyler olsun. İnşallah bu 
4-6 yaş kreşlerimizden ben eminim ki çok 
değerli fidanlar yetişecek ve bu fidanlar bi-
zim ülkemizin, milletimizin ve İslamın birer 
savunucusu olarak dünyanın her tarafın-
dan bizi temsil edecekler. Buna olan inan-
cımız tam. Biz yeter ki çocuklarımıza imkan 
verelim onların önlerini açalım. İnanıyorum 
ki kat kat fazlasını biz meyve olarak elde 
edeceğiz. Biz millet olarak farklı bir milletiz. 
Her zaman hakkın, adaletin savunucusu 
olan bir milletiz. Bizim köklerimiz sağlam 
ama maalesef yüz yıldır bizi köklerimizden 
koparmaya çalışıyorlar. Ne yaparlarsa yap-

sınlar bizi köklerimizden ayıramayacaklar. 
Osmanlı döneminde çocuklar önce dini 
eğitim alıyorlarsa inşallah bu mektepleri-
mizde de öğrencilerimiz önce dini eğitim 
alacaklar. İnşallah bu emeklerimiz karşılık-
sız kalmayacak ve çocuklarımızı çok iyi yer-
lerde göreceğiz. Biz belediye olarak bir çok 
hizmet yapıyoruz ama emin olun ki en çok 
mutlu olduğumuz iş eğitim alanında yap-
tığımız işler. Bu noktada diğer kurumlarla 
birlikte çok iyi bir işbirliğimiz var.”

Selçuklu İlçe Müftüsü Bekir Derin; “Ço-
cuklarımız 4 yaşından itibaren dini eğitim 
alıyor”

Hatice Hatun Külliyesi’nin çocuk eğitimin-
de önemli bir rol model olduğunu ifade 
eden Selçuklu İlçe Müftüsü Bekir Derin, 
“Allah’ın verdiği sayısız nimetlerin içinde 
en önemlilerinden bir tanesi evlattır. Evla-
dımız bizim her şeyimiz onun için her şeyi 
veririz. Biz Müslümanlar olarak nasıl bir 
evlat yetiştirmeliyiz ki o emeklerin karşı-
lığını dünyada ve ahirette alalım. Öyle bir 
hayırlı evlat yetiştirelim ki vatanına, mille-
tine, dinine, devletine, çevresine ve bütün 
varlıklara karşı sorumluluklarını bilen ev-
latlar yetiştirelim ki yarınımızı onlara hu-
zurla teslim edelim. Onların yaptıkları hiz-
metlerden bizler de mükafatımızı almaya 
devam edelim. İşte hepimiz bugün bunun 
gayreti içerisindeyiz. Eskiden 7’den 70’e 
derdik şimdi 4 yaşından itibaren eğitime 
başlıyoruz. Bir zamanlar çocuklarımız bu 
saatlerde Peygamber Efendimizin sözle-
rini söylediği Kutlu Doğum Haftasında bu 
çocuklar burada olmamalı uyumalı diyerek 

çocuklarımızı uyutmaya çalışarak postmo-
dern darbeler yapılıyordu. İlçemizde 4-6 
yaş Kur’an Kurslarında erkek öğrencimiz 
1218, kız öğrencimiz 1268, toplam 2486 şu 
anda 4-5-6 yaşındaki  çocuklarımız bizim 
Kur’an Kurslarımızda eğitim alıyor. Biz im-
kan verdiğimiz sürece bütün kurslarımız 
tıklım tıklım dolacak. Bu anlamda içinde 
bulunduğumuz Hatice Hatun Külliyesi gü-
zel bir örnek oluşturdu. Bu örneğin oluş-
masında emeği geçen başta Belediye Baş-
kanımız olmak üzere emeği olan herkese 
teşekkür ediyorum.” dedi.

Konya İl Müftüsü Ali Öge; “Hatice Hatun 
modelini Türkiye’ye yaymalıyız”

Eğitim anlamında önemli bir program 
yapıldığını belirten Konya İl Müftüsü Do-
çent Doktor Ali Öge, “Çok güzel anlamlı 
bir akşam yaşıyoruz. Tabi ki eğitimin sac 
ayakları vardır; bunlar öğrenci, öğretici ve 
veliler. Tabi idare bunun en temel planla-
yıcılarından bir tanesi bunun beşinci ayağı 
ise hayırseverler. Bu beşli bir araya gel-
diğinde eğitim daha kaliteli hale geliyor. 
Çocuklarımız bizim geleceğimiz ama gele-
ceğimizi planlamaz isek imtihan olmamız 
da kaçınılmaz ve mukadder. Dolayısıyla 
bu programın çok önemli bir yatırım ol-
duğunu düşünüyorum. İnşallah eğitimle-
rin sonunda burada hem eksikleri görme 
hem sizlerin tekliflerini görme anlamında 
sizlerle bir arada olmayı Rabbim’den ni-
yaz ediyorum. Şu an 161 tane kreşimiz var. 
Yaklaşık beş bin tane de hafızlığa çalışan 
öğrencimiz var. Bu sayıyı biz ne kadar üst 
seviyeye çıkarırsak bu bir avantaj. İşbirliği 
yapmak, istişare yapmak, birikimleri üst 
üste koyarak Konya’mızı model bir hale 
getirmek durumundayız. Konya’da nasıl 
bir belediyecilik modeli var ise Konya’nın 
kendine has bir din eğitimi de vardır. Biz 
bu modelinin dünyaya yayılması için bu tür 
küçük adımlarla sağlayacağız. Hatice Ha-
tun Külliyesi’ndeki bu modeli biz ne kadar 
yaygınlaştırabilirsek o kadar müstefil ola-
cağız. Buranın yapımında emeği olan başta 
Başkanımız olmak üzere emeği geçen tüm 
kardeşlerimize ve burada hizmet veren 
tüm kardeşlerimize teşekkür ediyorum.” 
şeklinde konuştu.

Velilerin çocukların eğitimlerinin pekişme-
si için beş ay boyunca Cuma günleri saat 
11.00 ve 20.00’de eğitim alarak çocukların 
eğitimine katkı sağlayacak.

Selçuklu Belediysi
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Gerçekleştirilememiş isteklere ve is-
tenmeyen sonuçlara verilen bir tepki 
olan öfke, uygun biçimde ifade edil-
diğinde yapıcı, doğal ve sağlıklı bir 
duygudur. Ancak öfkenin hafif bir ra-
hatsızlık halinden şiddete kadar vara-
bileceğini ve kişinin bu duyguyu kont-
rol edemediğinde yaşam kalitesinin 
bozularak bu duygunun kölesi haline 
geldiğini hissedebildiğini belirten Ana-
dolu Sağlık Merkezi’nden Uzman Psi-
kolog Ezgi Dokuzlu, “Öfkenin şiddeti 
kişiden kişiye veya olaydan olaya de-
ğişebilir. Her insanın stresli bir duruma 
veya tehdit içeren bir olguya karşı tu-
tumu aynı olmayabilir. Birtakım yaşan-
tısal veya genetik etkenlerden dolayı 
bazı kişilerin strese karşı daha düşük 
toleransı olabilir. Diğer önemli nokta 
ise iletişim becerisidir. İletişim becerisi 
zayıf olan kişiler kendilerini ifade ede-
mediklerinde öfkeleri şiddetlenebilir” 
açıklamasında bulundu.

Öfke sırasında diğer tüm duygularda 
olduğu gibi vücutta birtakım değişim-
lerin olduğuna dikkat çeken Anadolu 
Sağlık Merkezi’nden Uzman Psikolog 
Ezgi Dokuzlu, “Kalp hızımız ve tansi-
yonumuz yükselir, nefes alışverişimiz 
sıklaşır. En önemlisi ise yoğun öfke sı-
rasında sağlıklı düşünme yetisi ve ileti-
şim becerileri zayıflar bu da kişiyi çare-
siz hissettirebilir” dedi. Öfkeye neden 
olan durumların genellikle yaşamdaki 
çeşitli aksaklıklar, trafik, iş stresi, mad-
di zorluklar, kayıplar, kişinin kendi ile 
ilgili hoşnutsuzklukları, kendini ifade 
edememe, yoğun kaygılar veya sağlık 
problemleri olduğunun altını çizen Uz-
man Psikolog Ezgi Dokuzlu, “Şiddetli 
öfke hali sırasında karşınızdaki kişiye 
kendinizi doğru aktaramadığınızda 
iletişim sağlıksız hale gelmektedir. Bu 
da sizde daha fazla öfke ve daha fazla 
olumsuz duygulara neden olur. Öfke, 
kontrolden çıktığı zaman zihinsel per-
formansı da ciddi ölçüde etkiler. Kon-
santrasyonda bozulmalara, unutkanlı-
ğa, motivasyon kayıplarına, akademik 
başarısızlıklara sebep olabilir” şeklinde 
konuştu.

Öfke yönetiminin amacı öfkeyi orta-
dan kaldırmak değil, bu duyguyu kont-
rol altına almak 

Öfke yönetiminin amacının öfke duy-
gusunu tamamen ortadan kaldırmak 
değil, bu yoğun duygunun şiddeti-
ni yönetebilmek veya öfke halindeki 
davranışları kontrol altına almayı öğ-
retmek olduğunu vurgulayan Uzman 
Psikolog Ezgi Dokuzlu, “Çözüm yolu 
ise sizi öfkelendiren etkenlerden, olay-
lardan veya kişilerden kaçmak değil bu 
gibi etkenler karşısındaki tepkilerinizi 
duruma uygun biçimde kontrol altına 
almaktır. Öfke ile baş etmek için ileti-
şim tarzınız önemlidir. Olaylara verdi-
ğiniz tepkilerde yapıcı bir yol izlemeli-
siniz. İhtiyaçlarınızı ve isteklerinizi net 
olarak belirlemeli sonrasında bunları 
çevrenizdeki insanları kırmadan ve 
kendinizi yıpratmadan gerçekleştir-

mek için ne yapacağınıza karar verme-
lisiniz. Öfkeniz kontrolden çıktıysa ve 
hafifletemiyorsanız en önemlisi yaşam 
kalitenizi bozmaya başladıysa, şidde-
te başvurmaya başladıysanız mutlaka 
vakit kaybetmeden bir uzman desteği 
almalısınız” dedi.

Uzman Psikolog Ezgi Dokuzlu, öfkeyi 
yönetmek için 10 öneride bulundu:

1) Nefes egzersizleri ve gevşeme eg-
zersizleri ile sakinleşmeye çalışın

2) Sizi rahatlatan bir olayı, kişiyi, mekâ-
nı hatırlayın

3) Ne istediğinizi tanımlayın, doğru ak-
tarmaya çalışın

4) Öfkenizin şiddeti iletişiminizi olum-
suz etkiliyorsa gerekirse bulunduğu-
nuz ortamdan uzaklaşın sakinleştiği-
nizde tekrar konuşmayı deneyin

5) Stres seviyenizin yükseldiğini fark 
ediyorsanız kısa molalar verin, her gün 
kısa da olsa sizi rahatlatan şeylere va-
kit ayırın

6) Öfkeye neden olana değil çözüme 
odaklanın

7) Günlük yaşantınızda ‘sen’ dili değil 
‘ben’ dili kullanın

8) Sıklıkla özeleştiri yapın, yakın çevre-
nizin öfkenizle ilgili yorumlarını değer-
lendirin

9) Duygularınızı, düşüncelerinizi daha 
iyi tanıyın ve olaylara verdiğiniz tep-
kileri, şiddetlerini notlar alarak değer-
lendirin

10) Daha çok empati kurmaya çalışın, 
daha iyi bir gözlemci olmayı deneyin.

10 YOLUÖFKEYİ YÖNETMENİN 
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Şükran ve Serdar’ın Mutlu Günü 
ZED Medya Olarak Çiftlere 

Mutluluklar dileriz

Ceren ve Abdullah’ın Mutlu Günü 
ZED Medya Olarak Çiftlere 

Mutluluklar dileriz



l     67Aralık 2021

Şule ve Akif’in Mutlu Günü 
ZED Medya Olarak Çiftlere 

Mutluluklar dileriz

Şükran Eczanesi açıldı
Eczacı Şükran Tuncer’in sahibi olduğu Şükran Eczanesi Karatay 

Akabe Mahallesinde mütevazı bir tören ile hizmete açıldı.

Serra 6 Yaşında
Konya Tabip Odası Müdürü Ahmet Haşim ATALAY’ın kızı 

Serra 6. yaş gününü kutladı. Sevinci gözlerinden okunan 

Serra doğum günü pastasını babası ve İstanbul’dan gelen 

kuzenleri Yusuf ve Erdem abileriyle birlikte kesti. 

Biz de Serra’ya yeni yaşında babasıyla birlikte sağlıklı ve 

mutlu günler dileriz. 

Haber
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Yılmaz ve Çakın Ailelerinin Mutlu Günü

Mustafa Yılmaz mutluluğa “evet” dedi… 

Dünya evine giren Sedef ve Mustafa çiftinin takı merasimi sırasında 
alışılmışın dışında bir sürpriz yaşandı.

Genç çifti bu mutlu günlerinde ailesi, sevenleri ve mesai arkadaşları 
yalnız bırakmadı.Nikâhı Karatay Belediye Başkanı Hasan Kılca kıydı.

Yılmaz ve Çakın Ailelerinin 
Mutlu Gününde SÜPRİZ YAŞANDI. 

YUNUS EMRE
GAYRİMENKUL SAHİBİ YUNUS 

EMRE TAM ÇİFTE TAKI OLARAK
TAPU TAKTI
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Zeynep ve Nazım’ın Mutlu Günü 
ZED Medya Olarak Çifte 

Mutluluklar dileriz
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Haber
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‘KARAR ARABULUCULUK MERKEZİ’ 
HİZMETE AÇILDI

Konya’da kıdemli hukukçular ve Adalet Bakanlığı arabulucular siciline kayıtlı akademik kariyere 
sahip uzman arabulucular tarafından kurulan ‘Karar Arabuluculuk Merkezi’ hizmete açıldı.



l     73Aralık 2021

Haber
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